
PROTOKÓŁ NR IV/2024
Z OBRAD IV SESJI RADY MIASTA PŁOCKA

ODBYTEJ W DNIU 29 SIERPNIA 2024 ROKU

Sesja rozpoczęła się o godz. 10.04, a zakończyła o godz.13.05.
Obrady Sesji są nagrywane.

Stan radnych - 25
Obecnych - 25
Nieobecnych - 0
Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2, 3, 4, 5, 6 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:

1) Otwarcie obrad IV Sesji Rady Miasta Płocka. 
2) Złożenie ślubowania przez radnego.
3) Wybór Komisji Uchwał i Wniosków.
4) Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
5) Sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 
6) Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Rady Miasta Płocka z 27 czerwca 2024 roku.
7)  Podjęcie uchwał w sprawach: 

I etap – dyskusja i zgłaszanie wniosków
1. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku na kadencję 2024-

2027 (druk nr 76),
2. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń

Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77),
3. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Płocku na kadencję 2024-

2027 (druk nr 78),
4. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń

Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79),
5. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050

(druk nr 102),
6. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 103),
7. wyrażenia  zgody na wystąpienie  Gminy  Miasto  Płock  ze  Stowarzyszenia  Związek

Miast Nadwiślańskich (druk nr 84),
8. wydzierżawienia  w  trybie  bezprzetargowym nieruchomości  gruntowej  stanowiącej

własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wańkowicza (obr. 1) (druk
nr 85),   

9. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,
położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 86),

10. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,
położonej w Płocku przy ul. Wiadukt (obr. 5) (druk nr 87),

11. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,
położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 88),

12. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,
położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 89),

13. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,

1



położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 90),
14. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 91),
15. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,

położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) (druk nr 92),
16. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,

położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 93),
17. wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock,

położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 94),
18. zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis (druk nr 95),
19. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy–Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji

projektu konkursowego pn. Miasta przyszłości  STEAM - „Zwiększanie kompetencji
cyfrowych  i  rozwój  metodologii  edukacji  STEAM”  dofinansowanego  ze  środków
Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  programu  URBACT  IV
2021-2027 (druk nr 96),

20. nabycia przez Gminę–Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej w Płocku w
obrębie 4 „Łukasiewicza” przy Al. Floriana Kobylińskiego oznaczonej jako działki nr
427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510 ha (druk nr 97),

21. zmiany Uchwały  Nr  66/III/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  27  czerwca 2024 r.
określającej zasady udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się
w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98),

22. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji
projektu pn. „Blue Valley - Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99),

23. wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Gotowi na
samodzielność” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla
Mazowsza 2021-2027 (druk nr 100),

24. przystąpienia do sporządzenia aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta
Płocka  do  2030  roku  oraz  określenia  szczegółowego  trybu  i  harmonogramu
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (druk nr 101),

25. zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk nr 80), 
26. zmiany w składzie osobowym Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej Rady

Miasta Płocka (druk nr 81),
27. zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka

(druk nr 82),
28. pozostawienia bez rozpoznania skargi z dnia 31 maja 2024 r. na Radę Mieszkańców

Osiedla „Kolegialna” (druk nr 83).
II etap – głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami i projektami uchwał

8) Sprawozdanie Prezydenta Miasta Płocka z pracy między sesjami.
9) Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Płocka z pracy między sesjami.
10)Interpelacje i zapytania radnych.
11)Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12)Sprawy różne.
13)Zamknięcie obrad IV Sesji Rady Miasta Płocka.

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad IV Sesji Rady Miasta Płocka. 

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni
Państwo, proszę o zajmowanie miejsc. Minęła godzina dziesiąta. Za chwilkę rozpoczniemy
sesję, a wcześniej prosiłbym Państwa Radnych o zalogowanie się do systemu. Szanowni
Państwo,  mamy  już  ikonki  do  logowania,  proszę  o  potwierdzenie  gotowości  pracy.
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Szanowni  Państwo,  raz  jeszcze proszę o  zajęcie  miejsc,  rozpoczynamy sesję.  Drodzy
Państwo, otwieram IV Sesję Rady Miasta Płocka. Witam serdecznie wszystkich Państwa,
witam Państwa Radnych, witam zaproszonych gości. Przede wszystkim witam Panią poseł
Wiolettę Kulpę. Dziękujemy za obecność na dzisiejszej sesji. Witam Panów prezydentów:
Pana prezydenta Andrzeja Nowakowskiego, Panów wiceprezydentów Artura Zielińskiego,
Piotra  Dyśkiewicza  i  Łukasza  Jankowskiego.  Witam  Pana  Wojciecha  Ostrowskiego,
Skarbnika Miasta Płocka.  Witam Pana Alberta Dynę, Sekretarza Miasta Płocka.  Witam
przybyłych  na  dzisiejszą  sesję  przedstawicieli  służb  mundurowych.  Dzisiaj  są  z  nami
Panowie  komendanci.  Witam  Pana  insp.  Krzysztofa  Szymańskiego,  Komendanta
Miejskiego Policji w Płocku. Witam Pana Konrada Guzanka, Komendanta Straży Miejskiej
w  Płocku.  Witam  Pana  starszego  brygadiera  Jacka  Starczewskiego,  Komendanta
Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Płocku.  Witam  Pana  ppor.  Rafała
Nagadowskiego,  Sekcja  Współpracy  Cywilno-Wojskowej,  64.  Batalion  Lekkiej  Piechoty
Wojsk  Obrony  Terytorialnej.  I  witam  Pana  płk.  Michała  Kwiatkowskiego,  Szefa
Wojskowego  Centrum  Rekrutacji.  Witam  Panów  bardzo  serdecznie.  Dziękujemy  za
obecność na naszej sesji. Witam Szanowni Państwo, prezesów, dyrektorów, kierowników
i  pracowników  zakładów,  jednostek  i  spółek  powiązanych  z  Urzędem Miasta  Płocka.
Witam przedstawicieli Płockiego Komitetu Rewitalizacji. Dzisiaj w porządku obrad mamy
punkt  dotyczący  rewitalizacji.  Witam  przedstawicieli  płockich  rad  osiedlowych.  Witam
przedstawicieli  lokalnych  mediów.  I  tradycyjnie  szczególnie  serdecznie  witam
obserwujących  obrady  za  pomocą  internetu  oraz  bezpośrednio  mieszkańców naszego
miasta. Tradycyjnie przypomnę Państwu, iż wszyscy zainteresowani mogą śledzić nasze
obrady online internetowo na stronie www.plock.eu w zakładce: transmisja z sesji Rady
Miasta Płocka. I oczywiście informuję Państwa, iż mamy wymagane kworum. Na chwilę
obecną  dwudziestu  dwóch  radnych  jest  zalogowanych.  Wiem,  że  jest  jakiś  problem
przynajmniej w jednym przypadku z logowaniem. Mam nadzieję, że szybciutko zostanie
rozwiązany. Jeżeli ktoś jeszcze ma taki problem, proszę zgłosić odpowiedniej osobie, czyli
obsłudze, Panom przy wejściu na aulę. Jeżeli w przyszłości szczególnie - tu do nowego
Pana radnego - jeżeli tego typu sytuacje się pojawiają, to w pierwszej kolejności proszę o
pomoc sąsiada, jeżeli to będzie niemożliwe przy wejściu na auli Panowie są, którzy na
pewno problemy wszelkie rozwiążą.”

Ad. pkt 2  

Złożenie ślubowania przez radnego.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Drodzy
Państwo, dzisiaj sesję zaczynamy - i tak jest w punkcie drugim - od złożenia ślubowania
przez nowego radnego, czyli punkt drugi porządku obrad. Nim do tego dojdzie chciałbym
Państwu  odczytać  postanowienie  Komisarza  Wyborczego.  Postanowienie  nr  808/2024
Komisarza  Wyborczego  w  Płocku  I  z  dnia  4 lipca  2024  roku  w  sprawie  obsadzenia
mandatu radnego Rady Miasta Płocka. Na podstawie art. 387 §1 ustawy z dnia 5 stycznia
2011 r. - Kodeks wyborczy Komisarz Wyborczy w Płocku I postanawia co następuje: §1.
Postanawia się o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 2, właściwym
dla wyboru Rady Miasta Płocka; mandat obejmuje Pan Krzysztof Gorzkowski - kandydat z
listy nr 1 - KW Prawo i Sprawiedliwość,  który w wyborach przeprowadzonych w dniu
7 kwietnia  2024  r.  uzyskał  kolejno  największą  liczbę  głosów,  a  nie  utracił  prawa
wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. §2. Postanowienie
przekazuje się Zainteresowanemu, Wojewodzie Mazowieckiemu oraz Przewodniczącemu
Rady Miasta Płocka. §3. Postanowienie ogłasza się w Dzienniku Urzędowym Województwa
Mazowieckiego  oraz  podaje  się  do  publicznej  wiadomości  w  Biuletynie  Informacji
Publicznej. §4. Postanowienie wchodzi w życie z dniem podpisania. Podpisany Komisarz
Wyborczy w Płocku I, Komisarz Mariusz Królikowski. Szanowni Państwo, teraz poproszę
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wszystkich Państwa o powstanie. Ja podejdę do mównicy, odczytam rotę ślubowania, a
Pan radny złoży ślubowanie. Ślubowanie: Wierny Konstytucji  i  prawu Rzeczypospolitej
Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie,  rzetelnie i  uczciwie,
mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.”

Pan Krzysztof Gorzkowski powiedział: „Tak mi dopomóż Bóg.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze słowo:
ślubuję.”

Pan Krzysztof Gorzkowski powiedział: „Ślubuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Stwierdzam,  iż  mamy  po  raz  kolejny  komplet  25  radnych,  czyli  ponownie
obradujemy w pełnym 25-osobowym składzie Rady Miasta Płocka. Szanowni Państwo,
teraz przed nami punkt trzeci: wybór Komisji Uchwał i Wniosków. Proszę o zgłaszanie
kandydatur  do Komisji  Uchwał i  Wniosków. To może nim pojawią się kandydatury  ja
poproszę o pisemko, odczytam w takim razie informację dla Państwa Radnych o wyborze
nowego przewodniczącego klubu radnych,  a Państwa przewodniczących proszę o - za
chwilkę - o zgłoszenie kandydatur do Komisji Uchwał i Wniosków. Pismo z klubu Radnych
Prawa  i  Sprawiedliwości  w  Radzie  Miasta  Płocka  adresowane  do  mnie.  Panie
Przewodniczący  w imieniu  klubu radnych Prawa i  Sprawiedliwości  informuję,  że  radni
dokonali wyboru nowego przewodniczącego klubu kadencji 2023-2027. Po zaprzysiężeniu
nowego radnego wybranego z listy Prawa i Sprawiedliwości skład klubu przedstawia się
następująco: Mirosław Milewski,  Szymon Stachowiak, Leszek Brzeski,  Edward Bogdan,
Krzysztof Gorzkowski, Andrzej Aleksandrowicz, Teresa Kijek i Tomasz Korga. Na funkcję
przewodniczącego  wybrano  radnego  Szymona  Stachowiaka,  natomiast
wiceprzewodniczącym  jest  radny  Andrzej  Aleksandrowicz.  Podpisane:  z  wyrazami
szacunku Szymon Stachowiak. Gratulacje dla Pana przewodniczącego.”

Ad. pkt 3

Wybór Komisji Uchwał i Wniosków.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A teraz proszę
właśnie  Państwa  przewodniczących  o  zgłaszanie  kandydatur  do  Komisji  Uchwał  i
Wniosków. Pan przewodniczący Tomasz Kominek, proszę.”

Pan radny  Tomasz Kominek  powiedział: „Dziękuję bardzo za udzielenie mi głosu. Po
pierwsze, bardzo serdecznie gratuluję radnemu Szymonowi Stachowiakowi objęcia funkcji
przewodniczącego klubu w Klubie Prawa i Sprawiedliwości. A po drugie, chciałbym zgłosić
do Komisji Uchwał i Wniosków kolegę radnego Krzysztofa Laskowskiego.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pan radny
wyraża zgodę? Jest zgoda. Dziękuję. Proszę o kolejne zgłoszenia. Nie widzę przyciśnięcia
na  klawiaturze.  Jest.  Proszę  bardzo,  Pan  radny,  Pan  przewodniczący  Tomasz
Maliszewski.”

Pan Tomasz Maliszewski  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Witam
Państwa  bardzo  serdecznie.  Do  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zgłaszam  Panią  radną
Małgorzatę Ogrodnik.”
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę? Jest zgoda. Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś inne zgłoszenia do
Komisji  Uchwał  i  Wniosków?  Nie  widzę.  Zatem,  Szanowni  Państwo,  poddaję  pod
głosowanie dwuosobowy skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowany przed chwilką
przez Państwa. Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 23 na tak
plus  Pan  radny  Tomasz  Maliszewski  -  Pan  przewodniczący  sygnalizuje,  że  nie  miał
możliwości zagłosowania elektronicznie i że też jest na tak, czyli 24 na tak, jedna osoba
nie brała udziału w głosowaniu. Stwierdzam, iż wybraliśmy Komisję Uchwał i Wniosków.
Zapraszam Państwa do stołu prezydialnego po naszej lewej stronie.”

Ad. pkt 4

Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Teraz, Szanowni
Państwo, przed nami punkt czwarty: wybór Komisji Skrutacyjnej, czyli to będzie ta komisja,
która  przeprowadzi  wybory…  Punkt  czwarty:  wybór  Komisji  Skrutacyjnej.  Prosiłbym  o
zgłaszanie kandydatur. Do czego nam jest dzisiaj potrzebna Komisja Skrutacyjna Państwo
wiecie, a mianowicie w punkach 1, 2, 3, 4 będziemy przeprowadzać wybory ławników, czyli
druki: 76, 77, 78, 79 i do tego będziemy potrzebowali Komisję Skrutacyjną. Jest zgłoszenie,
przynajmniej było przez chwilkę, ale zniknęło. Proszę jeszcze raz zgłosić. To była próba.
Dobrze, prosiłbym w takim razie o zgłaszanie kandydatur do Komisji  Skrutacyjnej.  Trzy
osoby powinny w tej komisji być. Komisja nie będzie miała dużo pracy. Druki są wszystkie
przygotowane, natomiast formalności takie są. Pan przewodniczący Tomasz Kominek, proszę
bardzo.”

Pan radny  Tomasz Kominek  powiedział:  „Dziękuję  bardzo, Panie  przewodniczący,  za
udzielenie mi głosu. Jeżeli mogę, to chciałbym zgłosić do Komisji Skrutacyjnej koleżankę
radną Annę Derlukiewicz.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czy Pani radna
wyraża zgodę? (Pani radna Anna Derlukiewicz wyraziła zgodę na kandydowanie). Pani
Anna  Derlukiewicz.  Proszę  o  kolejne  kandydatury.  Bardzo  proszę  Panów,  Państwa
przewodniczących,  Panów  przewodniczących  pozostałych  dwóch  klubów  o  zgłoszenie
kandydatur. Pan przewodniczący Roman Siemiątkowski, proszę bardzo.”

Pan Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Witam
wszystkich bardzo serdecznie. Ja zgłaszam Pana Tomasza Maliszewskiego.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Czy  Pan
przewodniczący wyraża zgodę? Jest zgoda. I bardzo proszę o jeszcze jedno zgłoszenie,
ponieważ są to wybory tajne dobrze by było, gdyby przynajmniej w tych głosowaniach
nie  było  żadnych  wątpliwości  ze  strony  żadnego  z  klubu  radnych.  Spytam  Pana
mecenasa. Minimum to trzy?”

Pan adwokat  Jarosław Szumański  powiedział:  „Przepisy tego nie określają.  Komisja
teoretycznie to przynajmniej dwie osoby w ostateczności.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dobrze,
ponieważ nie widzę więcej zgłoszeń po tej wypowiedzi Pana mecenasa w takim razie i
widzę, że mamy, mam Państwa zgodę na to, żeby komisja była dwuosobowa, zatem
poddaję pod głosowanie dwuosobowy skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowany
przed chwilką przez Państwa, czyli: Pani radna Anna Derlukiewicz... (niezrozumiały głos)
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Komisji Skrutacyjnej, przepraszam przejęzyczenie, Komisja Skrutacyjna, Pani radna Anna
Derlukiewicz, Pan radny Tomasz Maliszewski. Proszę o pulpity do głosowania i proszę o
zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 22 na tak, zatem wybraliśmy Komisję
Skrutacyjną.”

Ad. pkt 5

Sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. 

Materiał:  Sprawozdanie z Płockiego Programu Rewitalizacji stanowi załącznik nr 8  do
niniejszego protokołu. 

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
teraz do kolejnego punktu. Punkt piąty - sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu
Rewitalizacji.  A w międzyczasie  prosiłbym Państwa,  członków Komisji  Skrutacyjnej,  o
przynajmniej  takie  mini  ukonstytuowanie  się.  Na  pewno  będziecie  Państwo  dzisiaj
zabierali głos. Dobrze, gdyby był przewodniczący tego duetu. Szanowni Państwo, punk
piąty: sprawozdanie z realizacji Płockiego Programu Rewitalizacji. Otrzymaliśmy jak co
roku sprawozdanie od Pana prezydenta. Materiał był obszernie omawiany i dyskutowany
również na komisjach. Zapraszam do dyskusji również na sesji. Pierwsze zgłoszenie Pan
radny Michał Sosnowski, proszę bardzo.”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Dziękuję Panie przewodniczący, za udzielenie
głosu.  Panie  Przewodniczący!  Państwo  Radni!  Szanowni  Państwo!  Przede  wszystkim
dziękuję za ten materiał. Myślę, że jest wyczerpujący i myślę, że powinien go w całości
przeczytać każdy, kto twierdzi, że na starówce nic się nie dzieje. Mnogość zrealizowanych
zadań  i  eventów  dla  różnych  grup  wiekowych  i  społecznych  jest  imponująca,  tak
naprawdę. W tym materiale zaniepokoiła mnie nieco informacja, że zniknął całkowicie ze
Starego Rynku streetworking i od 2021 roku nikt tego tematu nie kontynuuje. Ja wiem,
że osoba, która się tym zajmowała, zmieniła aktualnie nieco profil swojej działalności i
rozwija  się  w  innym  kierunku,  ale  chciałbym  zachęcić  osoby  z  powołaniem
pedagogicznym i stosownym przygotowaniem do złożenia do miasta jednak oferty w tym
zakresie, bo jest to rzecz bardzo potrzebna na naszym osiedlu. Kolejnym tematem, który
przy okazji ożywiania Starego Rynku chciałem poruszyć, jest prośba, żeby pamiętać, że
w  tym  roku  chcielibyśmy,  aby  wrócił  „Sylwester  przed  ratuszem”.  Jakiś  czas  temu
rozmawiałem  o  tym  z  prezydentem,  zaoferowałem  pomoc  i  udział  finansowy  Rady
Mieszkańców Osiedla Stare Miasto.  Myślę,  że niewielkimi  kosztami opierając event na
lokalnych didżejach, zamiast zapraszać jakieś trzecioligowe gwiazdy pop przy współpracy
z  restauracjami  ze  Starówki  można  spróbować  zachęcić  mieszkańców  do  wspólnego
świętowania wejścia w nowy rok. I ostatnia rzecz - w obszarze rewitalizacji tak naprawdę
powstało w ostatnim czasie kilka pięknych murali na Starówce, a kolejny w drodze, więc
myślę, że warto byłoby je w tych materiałach pokazywać. W końcu murale to też niejako
ożywianie  szarych  ścian.  Także  prosiłbym,  żeby  to  też  umieszczać.  I  to  wszystko.
Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  jeszcze  chciałby  w  tym  punkcie  zabrać  głos?
Widziałem  jakieś  zgłoszenia,  które  zniknęły,  więc  nie  jestem  pewny.  Upewnijcie  się
Państwo, czy to, co ja widzę zgodnie z Państwa decyzjami. Nie widzę żadnych zgłoszeń w
chwili  obecnej.  Zatem Szanowni Państwo uznaję, że po tych szerokich dyskusjach na
forum, na komisjach, nie ma więcej zgłoszeń w dyskusji. Zatem poddaję pod głosowanie
przyjęcie obszernego materiału,  który otrzymaliśmy. Proszę o pulpity  do głosowania i
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proszę  Państwa  Radnych  o  zagłosowanie.  21  głosów  na  tak,  przy  4  głosach
wstrzymujących materiał  został  przyjęty.  Dziękuję  bardzo wszystkim,  którzy nad tym
materiałem pracowali.”

Ad. pkt 6

Przyjęcie protokołu z obrad III Sesji Rady Miasta Płocka z 27 czerwca
2024 roku.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt szósty -
przyjęcie  protokołu  z  obrad  poprzedniej,  trzeciej  sesji  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia
27 czerwca 2024 roku. Czy do protokołu ktoś z Państwa ma jakieś uwagi? Nie widzę.
Zatem  poddaję  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu.  Proszę  o  ikonki  do  głosowania.
Proszę o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 24 na tak, jedna osoba nie
wzięła udziału w głosowaniu, czyli jednogłośnie przyjęliśmy protokół. Dziękuję bardzo.”

Ad. pkt 7

Podjęcie uchwał w sprawach:

I etap – dyskusja i zgłaszanie wniosków

Projekty uchwał w sprawach:

1. uzupełniającego  wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Płocku  na
kadencję 2024-2027 (druk nr 76),
oraz

2. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział  Pracy i
Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77),
oraz

3. uzupełniającego  wyboru  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Płocku  na
kadencję 2024-2027 (druk nr 78),
oraz

4. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział  Pracy i
Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79),

Materiał:  Informacja dotycząca uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w
Płocku, do Sądu Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku, do Sądu
Okręgowego w Płocku i do Sądu Okręgowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w
Płocku na kadencję 2024-2027 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt siódmy -
podjęcie  uchwał  w  sprawach,  etap  I  -  dyskusja  i  zgłaszanie  wniosków.  Proponuję,
Szanowni  Państwo,  żebyśmy połączyli  dyskusję  ewentualną  nad pierwszymi  czterema
punktami, gdyż dotyczą one tego samego, czyli wyboru ławników do różnych sądów, ale
są to wybory ławników, czyli druk 76 - projekt uchwały w sprawie... uzupełniający wybór
ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Płocku  na  kadencję  2024-2027,  druk  77  -
uzupełniający  wybór  ławników  do  Sądu  Okręgowego  -  Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych  w  Płocku  na  kadencję  2024-2027,  druk  78  w  punkcie  trzecim  -
uzupełniający wybór ławników do Sądu Rejonowego w Płocku na kadencję 2024-2027 i
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punkt czwarty - druk 79, uzupełniający wybór ławników do Sądu Rejonowego - Wydział
Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku  na  kadencję  2024-2027.  W  pierwszej
kolejności  chciałbym udzielić  głosu Pani  przewodniczącej  Zespołu do spraw ławników.
Taki powołaliśmy, Szanowni Państwo. Pani przewodnicząca Małgorzata Struzik ma głos.
Proszę bardzo Pani przewodnicząca.”

Pani  Małgorzata  Struzik  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Płocka  powiedziała:
„Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! Szanowna Rado! Drodzy
Mieszkańcy! Tylko, że nie wiem, czy mnie słychać w ogóle. Słabo, prawda? Teraz lepiej.
Dziękuję  serdecznie.  Szanowni  Państwo,  chciałabym  przedstawić  Państwu  informację
dotyczącą uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Płocku,  do Sądu
Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku, do Sądu Okręgowego w
Płocku i  do Sądu Okręgowego Wydział  Pracy i  Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na
kadencję  2024-2027.  Obowiązek  wykonania  wyboru  ławników  do  rady  gminy  jako
zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej nakłada ustawa z dnia 27 lipca 2001
roku Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz.U. z 2024 roku poz. 334). I zgodnie z
zapisami powyższej ustawy w razie potrzeby, zwłaszcza z powodu zmniejszenia się w
czasie  kadencji  liczby  ławników,  rada  gminy  na  wniosek  prezesa  Sądu  Okręgowego
dokonuje uzupełnienia listy wybierając nowych ławników w sposób określony w ustawie.
Wiceprezes Sądu Okręgowego w Płocku pismem z dnia 31 stycznia 2024 roku zwrócił się
do Rady Miasta Płocka o dokonanie wyboru uzupełniającego ławników na kadencję 2024-
2027 do Sądu Rejonowego w Płocku w liczbie dwóch osób, Sądu Rejonowego Wydział
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku w liczbie czterech osób, Sądu Okręgowego w
Płocku  w  liczbie  piętnastu  osób,  Sądu  Okręgowego  Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych w Płocku w liczbie jedna osoba. Kandydatów na ławników Radzie Miasta
Płocka mieli prawo zgłaszać: prezesi właściwych sądów, stowarzyszenia, inne organizacje
społeczne i  zawodowe, zarejestrowane na podstawie przepisów prawa, z wyłączeniem
partii  politycznych  oraz  co  najmniej  50  obywateli  mających  czynne  prawo  wyborcze
zamieszkujących stale na terenie gminy dokonującej wyboru w terminie do 30 czerwca
2024 roku. Ilość zgłoszonych kandydatów do orzekania w Sądzie Rejonowym w Płocku -
czterech kandydatów, w Sądzie Rejonowym - Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w
Płocku -  trzech kandydatów,  w Sądzie Okręgowym w Płocku -  pięciu kandydatów,  w
Sądzie Okręgowym Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku - jeden kandydat.
Zgodnie  z  ustawą  ławnikiem  może  być  wybrany  ten  kto,  po  pierwsze,  posiada
obywatelstwo polskie i korzysta w pełni z praw cywilnych i obywatelskich, po drugie jest
nieskazitelnego  charakteru,  po  trzecie  ukończył  30  lat,  po  czwarte  jest  zatrudniony,
prowadzi działalność gospodarczą lub mieszka w miejscu kandydowania co najmniej od
roku, po piąte nie przekroczył 70 lat, po szóste jest zdolny ze względu na stan zdrowia do
pełnienia obowiązków ławnika i po siódme posiada co najmniej wykształcenie średnie.
Rada Miasta Płocka na sesji w dniu 28 maja 2024 roku powołała Zespół do zaopiniowania
zgłoszonych kandydatów na ławników w składzie: Pan radny Tomasz Kominek, Pan radny
Tomasz Maliszewski,  Pani  radna Małgorzata Struzik.  Przewodniczącym zespołu została
wybrana Pani Małgorzata Struzik, wiceprzewodniczącym Pan radny Tomasz Maliszewski.
Zgodnie z art. 163 ustawy zespół na sesji przedstawia Radzie Miasta Płocka swoją opinię
o zgłoszonych kandydatach na ławników, w szczególności  pod kątem spełnienia przez
nich wymogów określonych w ustawie. Zespół odbył jedno posiedzenie, w tym dokonał
weryfikacji zgłoszonych kandydatów na ławników i zakwalifikował wszystkie zgłoszenia.
Rada Miasta Płocka na sesji w dniu 29 sierpnia br. w głosowaniu tajnym dokona wyboru
ławników spośród wszystkich zgłoszonych kandydatów do Sądu Rejonowego w Płocku, do
Sądu  Rejonowego  Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku,  do  Sądu
Okręgowego  w  Płocku  oraz  do  Sądu  Okręgowego  Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych w Płocku. Zespół, aby ułatwić pracę Komisji Skrutacyjnej opracował wzory
kart  do  głosowania  dla  poszczególnych  sądów,  na  których  kandydaci  wpisani  są  w
porządku alfabetycznym. Ponadto zawarte są informacje o ilości wybieranych ławników
oraz o możliwości oddania głosu. Dziękuję serdecznie i proszę o pracę na rzecz wyboru
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ławników na dzisiejszej sesji. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Mamy dwie możliwości - możemy już w tym pierwszym etapie dokonać wyboru,
który poprowadzi Komisja Skrutacyjna, możemy w drugim etapie. Co nam zaproponuje
przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej? (niezrozumiały głos) Teraz? Proszę, to oddaję głos
przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej, natomiast dla Państwa, oczywiście z pomocą Pana
mecenasa  i  na  szczęście,  ponieważ  zgodnie  z  tym,  co  wypracował  Zespół  do  spraw
ławników, co przed chwileczką nam Pani Przewodnicząca odczytała, to nie będą bardzo
skomplikowane  głosowania.  Proszę  bardzo,  Panie  mecenasie,  ale  jeszcze  informacja
techniczna dla Państwa. Przed chwileczką Pan przewodniczący Klubu Radnych Prawa i
Sprawiedliwości  zasygnalizował mi,  że będzie prosił  jeszcze o wprowadzenie zmian do
porządku obrad. Ponieważ jest to początek też działalności Pana jako przewodniczącego,
więc ja tu oczywiście pozwolę na to wystąpienie, natomiast poproszę, żeby to było po
tym punkcie, gdy skończymy temat ławników, chyba że to będzie się odnosiło do tego
punktu... (niezrozumiały głos) nie... bezpośrednio potem. Natomiast na przyszłość taka
prośba, żebyśmy - tak mamy wypracowane mniej więcej chyba działania, że zawsze po
wyborze Komisji Uchwał i Wniosków ewentualne zmiany do porządku obrad, czy to Pan
prezydent wnosi, czy poszczególni radni, czy kluby radnych. To na przyszłość będziemy...
zapamiętajmy,  że  to  po  Komisji  Uchwał  i  Wniosków.  Oczywiście  można  zgodnie  ze
statutem w każdym momencie, ale tak będzie nam najsprawniej to wyglądało. A teraz
proszę bardzo Pan mecenas i Pani przewodnicząca.”

Pan adwokat Jarosław Szumański powiedział: „Szanowni Państwo, tutaj mamy cztery
głosowania, tak jak są cztery projekty uchwał. Generalnie w przypadku trzech głosowań,
trzech wyborów, liczba kandydatów na ławników jest albo mniejsza, albo taka sama ile
jest miejsc, o które wnosi prezes Sądu Okręgowego w Płocku. Jedynym głosowaniem,
Szanowni Państwo, gdzie liczba kandydatów jest większa, to znaczy czterech a miejsca
są dwa jest to głosowanie na ławników do Sądu Rejonowego, do Sądu Rejonowego w
Płocku,  nie  Wydziału  Ubezpieczeń  i  Pracy,  tylko  Sądu  Rejonowego  i  tutaj,  aby  głos
Państwa był ważny możecie z tych czterech kandydatów zaznaczyć maksymalnie dwie
osoby.  Myślę,  że to  jest  najistotniejsza  informacja.  W pozostałych jakby,  jak  mówię,
liczba kandydatów nie jest większa niż liczba miejsc. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Czy jesteśmy technicznie gotowi do głosowania już teraz? Mam na myśli kartki
do głosowania. Pytam Komisję Skrutacyjną. Proszę bardzo, w takim razie poczekamy na
Państwa, ponieważ za chwilkę będzie jeszcze zgłoszony wniosek, poczekamy na Państwa.
Ze  trzy  minutki  przerwy,  Drodzy  Państwo.  Komisja  przyniesie  karty  do  głosowania.
Trzyminutowa przerwa. Czekamy, Szanowni Państwo, cały czas na komisję skrutacyjną,
mam  nadzieję,  że  za  chwileczkę  Państwo  się  pojawią  z  kartami  do  głosowania.
Wznawiamy  obrady  po  krótkiej  przerwie,  Szanowni  Państwo.  Oddaję  głos
przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej Pani radnej Annie Derlukiewicz.”

Pani  radna  Anna Derlukiewicz  powiedziała:  „Dziękuję  bardzo Panie  przewodniczący.
Teraz rozdamy Państwu karty do wszystkich czterech głosowań, tylko chciałam zaznaczyć
że, jeszcze raz przypomnieć, tak jak Pan mecenas mówił  wcześniej,  że w kartach do
głosowania na ławników do Sądu Rejonowego w Płocku liczba wybieranych ławników są
dwie osoby a kandydatów jest czterech. Poprosimy: Pan radny Andrzej Aleksandrowicz,
Pan radny Edward Bogdan,  Pan radny Leszek Brzeski,  Pan radny Emil  Brzeszcz,  Pan
radny Łukasz Mariusz Chrobot, ja, poproszę, odłożę sobie, dziękuję bardzo, Pani radna
Daria Magdalena Domosławska, Pan radny Krzysztof Gorzkowski, Pan radny Artur Robert
Jaroszewski, Pan przewodniczący, Pan radny Jacek Jasion, Pan radny Paweł Rafał Jasion,
Pani radna Teresa Kijek,  Pan radny Tomasz Kominek, Pan radny Tomasz Korga, Pani
radna  Marta  Krasuska,  Pan  radny  Krzysztof  Marian  Laskowski,  Pan  radny  Tomasz
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Maliszewski, Pan radny Mirosław Marian Milewski, Pani Małgorzata Maria Ogrodnik, Pan
radny Łukasz Maria Pietrzak, Pan radny Mariusz Pogonowski, Pan radny Roman Wiesław
Siemiątkowski, Pan radny Michał Sosnowski, Pan radny Szymon Kacper Stachowiak, Pani
radna Małgorzata Struzik. Proszę Państwa, czy są jeszcze może jakieś wątpliwości co do
formy głosowania? Nie ma. Dziękujemy.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Proszę
Państwa, komisja idzie teraz dokonać przeliczenia głosów i czekamy na powrót. Ponieważ
obiecałem Państwu, że teraz głos oddam Panu przewodniczącemu, zróbmy... Myślę, że w
ciągu dziesięciu minut Państwo skończą, a później będzie propozycja zmiany do porządku
obrad,  tak  zrozumiałem  z  wypowiedzi  Pana  przewodniczącego.  Więc  z  tego  tytułu
chciałbym, żeby wszyscy Państwo Radni byli na sali przy tym zgłoszeniu. Dziesięć minut
przerwy. Mam nadzieję, że w ciągu dziesięciu minut  Komisja Skrutacyjna powróci  do
nas.”

Pani  radna  Anna  Derlukiewicz powiedziała:  „Anna  Derlukiewicz  -  przewodnicząca,
Tomasz  Maliszewski  -  członek,  podliczyła  wszystkie  głosy  i  pozwolicie  Państwo,  że
odczytam  po  kolei  protokoły.  Protokół  Komisji  Skrutacyjnej  Rady  Miasta  Płocka,
sporządzony w dniu 29 sierpnia 2024 roku z wyboru uzupełniającego ławników do Sądu
Rejonowego Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń Społecznych w Płocku.  Komisja  w składzie:
Anna  Derlukiewicz  -  przewodnicząca,  Tomasz  Maliszewski  -  członek  ustaliła  wyniki
wyboru  uzupełniającego  ławników  do  Sądu  Rejonowego  Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027. Na stan 25 radnych na dzisiejszej sesji
obecnych  jest  25  radnych.  W  tajnym  głosowaniu  oddano  25  kart,  w  tym  25  kart
ważnych, 0 kart nieważnych. Poszczególni kandydaci na ławników do Sądu Rejonowego
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku otrzymali następującą ilość głosów:
Paśnik Małgorzata Bogumiła 23 głosy, Wojtaś Aniela Wiesława 22 głosy, Zientara Hanna
20  głosów.  Na  podstawie  powyższego  głosowania  ławnikami  do  Sądu  Rejonowego
Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku  na  kadencję  2024-2027  zostały
wybrane osoby,  które uzyskały największą ilość  głosów: Paśnik  Małgorzata  Bogumiła,
Wojtas  Aniela  Wiesława,  Zientara  Hanna.  Na  tym  protokół  zakończono  i  podpisano.
Kolejny  protokół  Komisji  Skrutacyjnej  Rady  Miasta  Płocka,  sporządzony  w  dniu
29 sierpnia  2024  roku  z  wyboru  uzupełniającego  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w
Płocku.  Komisja  w składzie  Anna  Derlukiewicz  przewodnicząca,  Tomasz  Maliszewski  -
członek ustaliła wyniki wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Rejonowego w Płocku
na  kadencję  2024-2027.  Na  stan  25  radnych  na  dzisiejszej  sesji  obecnych  jest  25
radnych. W tajnym głosowaniu oddano 25 kart, w tym 24 karty ważne, 1 karta nieważna.
Poszczególni  kandydaci  na  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Płocku  otrzymali
następującą  ilość  głosów:  Koryciński  Jakub  8  głosów,  Marciniak  Anna  15  głosów,
Sieklucka  Teresa  12  głosów,  Stachewicz  Marlena  Aneta  7  głosów.  Na  podstawie
powyższego głosowania ławnikami  do Sądu Rejonowego w Płocku na kadencję  2024-
2027 zostały wybrane osoby, które uzyskały największą ilość głosów: Marciniak Anna,
Sieklucka Teresa. Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokół Komisji Skrutacyjnej
Rady Miasta Płocka, sporządzony w dniu 29 sierpnia 2024 roku z wyboru uzupełniającego
ławników  do  Sądu  Okręgowego  Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku.
Komisja w składzie Anna Derlukiewicz - przewodnicząca, Tomasz Maliszewski - członek
ustaliła wyniki wyboru uzupełniającego ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy i
Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku  na  kadencję  2024-2027.  Na  stan  25  radnych  na
dzisiejszej sesji obecnych jest 25 radnych. W tajnym głosowaniu oddano 25 kart, w tym
24 karty ważne, 1 karta nieważna. Kandydatka na ławnika do Sądu Okręgowego Wydział
Pracy  i  Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku  otrzymała  następującą  ilość  głosów:
Olszewska Irena 21 głosów za, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące się. Na podstawie
powyższego głosowania ławnikiem do Sądu Okręgowego Wydział  Pracy  i  Ubezpieczeń
Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 została wybrana Pani Olszewska Irena. Na
tym protokół zakończono i podpisano. Protokół Komisji Skrutacyjnej Rady Miasta Płocka,
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sporządzony w dniu 29 sierpnia 2024 roku z wyboru uzupełniającego ławników do Sądu
Okręgowego w Płocku. Komisja w składzie Anna Derlukiewicz -przewodnicząca, Tomasz
Maliszewski  -  członek,  ustaliła  wyniki  wyboru  uzupełniającego  ławników  do  Sądu
Okręgowego w Płocku na kadencję 2024-2027. Na stan 25 radnych na dzisiejszej sesji
obecnych  jest  25  radnych.  W  tajnym  głosowaniu  oddano  25  kart,  w  tym  25  kart
ważnych, 0 kart nieważnych. Poszczególni kandydaci na ławników do Sądu Okręgowego
w Płocku otrzymali  następującą  ilość  głosów: Lewandowska-Karpińska Anna Maria  16
głosów, Pachelska Katarzyna Irena 21 głosów, Pawłowska Agnieszka 21 głosów, Stańczak
Ewa Grażyna 22 głosy, Żółtowska Lidia 22 głosy. Na podstawie powyższego głosowania
ławnikami  do  Sądu  Okręgowego  w  Płocku  na  kadencję  2024-2027  zostały  wybrane
osoby,  które  uzyskały  największą  ilość  głosów:  Lewandowska-Karpińska  Anna  Maria,
Pachelska  Katarzyna  Irena,  Pawłowska  Agnieszka,  Stańczak  Ewa  Grażyna,  Żółtowska
Lidia. Na tym protokół zakończono i podpisano. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Pani przewodniczącej. Dziękuję Komisji Skrutacyjnej za pracę. Szanowni Państwo,
w drugim etapie, gdy będziemy głosować, przegłosowywać projekty uchwał przy każdym
z  tych  głosowań  będę  jeszcze  prosił  o  odczytanie  nazwisk,  żeby  nie  było  żadnych
wątpliwości. Czy w tych punktach 1, 2, 3, 4 dotyczących wyboru ławników ktoś z Państwa
jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę. Tak jak sygnalizowałem wcześniej teraz będzie
wniosek formalny. Pan przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Pan radny Szymon
Stachowiak, proszę bardzo.”

Pan radny Szymon Stachowiak powiedział: „Słychać? Dziękuję bardzo. Mamy dokładnie
dwa wnioski. Pierwszy wniosek dotyczy zdjęcia z dzisiejszego porządku obrad podpunktu
20 dotyczącego nabycia przez Gminę Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej
w Płocku w obrębie 4, Łukasiewicza przy Al. Floriana Kobylińskiego oraz przygotowanie i
przeanalizowanie alternatywy dla kupna tej działki, aby pominąć, w naszej ocenie być
może  częściowo  zbędny  mechanizm  dotowania  MOSiR-u  przy  budowie  niezwykle...
niewątpliwie  bardzo  istotnych  parkingów  oraz  przeanalizować  rozwiązanie  wymiany
działek i ewentualnej dopłaty o zbliżonej wartości. To jest jeden wniosek klubu. A drugi
wniosek  dotyczy  wprowadzenia  do  porządku  obrad  najbliższego  wrześniowego
posiedzenia rady Płocka punkt o treści: Omówienie realizacji inwestycji Centralnego Portu
Komunikacyjnego oraz kolei dużych prędkości uwzględniającej miasto Płock w zakresie
prac ministerstwa infrastruktury, spółki CPK, jak również planów PKP. Wnioskujemy tutaj
do Pana przewodniczącego o zaproszenie wszystkich przedstawicieli wyżej wymienionych
instytucji oraz wnosimy o to, aby podczas dzisiejszego posiedzenia wspólnie wypracować
stanowisko wszystkich klubów radnych rady miasta, które będzie można podjąć na tej
sesji wrześniowej. Takie mamy dwa wnioski.”
(wniosek dot. wprowadzenia tematu pod obrady sesji, która odbędzie się we wrześniu
2024 r. stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Jest zgłoszenie ze strony Pana skarbnika jeszcze w tej dyskusji. Proszę bardzo. A
ja później jeszcze powiem dwa zdania na temat tego drugiego Państwa wniosku, coś
dopowiem. Proszę bardzo, Pan skarbnik zapewne w kontekście pierwszego wniosku.”

Pan  Wojciech  Ostrowski  Skarbnik  Miasta  Płocka  powiedział:  „Tak,  w  kontekście
pierwszego wniosku, ponieważ nie bardzo rozumiem na co mielibyśmy się zamieniać z
MOSiR-em. MOSiR-owi nic nie jest potrzebne, jeśli chodzi o działki, czy budynki na dzień
dzisiejszy, natomiast nam jest ten obszar potrzebny do zrobienia parkingów, o których
Pan radny wspominał.  A po drugie,  my MOSiR dofinansowujemy w jakiejś  wysokości
około  20 000 000  rocznie,  więc  czy  my  go  dofinansowujemy  poprzez  podniesienie
kapitału, czy przez zakup nieruchomości myślę, że to nie jest jakiś problem. Z punktu
widzenia nawet rachunku zysków i strat będzie to lepiej wyglądało w bilansie MOSiR-u.
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Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Pan przewodniczący Tomasz Kominek, proszę.”

Pan radny Tomasz Kominek powiedział: „Dziękuję bardzo za udzielenie mi głosu. Panie
Przewodniczący! Szanowni Państwo! Jeżeli chodzi o pierwszy wniosek nie będę się odnosił
do  Pana  przewodniczącego  Szymona,  jednakże  jeżeli  chodzi  o  ten  drugi  wniosek,  to
dobrym zwyczajem w ostatnich  latach  była  dyskusja  na  poziomie  samorządu  miasta
Płocka w kontekście tych właśnie strategicznych inwestycji jakimi są CPK i droga S10,
więc wydaje się bardzo stosownym poprzeć ten wniosek ze względu na fakt taki, że jako
rada miasta w ostatnich  latach wypełnialiśmy jakieś propozycje do projektu uchwały,
intencyjnej uchwały w kontekście przybliżenia zarówno drogi S10, jak i budowy portu
CPK, więc jeżeli to Panowie prezydenci uznają za stosowne, to może po prostu trzeba
było  wprowadzić  ten punkt  jako jeden ze zwyczajnych punktów na wrześniowej sesji
Rady Miasta Płocka. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Ja z
kolei, Szanowni Państwo, coś takiego odnośnie tego drugiego punktu. Oczywiście to jest
bardzo ważna dla nas sprawa, jedna z najważniejszych. Praktycznie co roku, a jak nie co
roku no to co... nieraz co parę miesięcy do porządku obrad taki punkt wprowadzaliśmy,
natomiast  w  tym  wniosku  boję  się  jednego.  Boję  się  tego,  żebyśmy  to  sztywno
wprowadzili  na  najbliższą  sesję.  Ja  już  taki  wniosek  do  Pana  prezydenta  złożyłem.
Natomiast, ponieważ zdarzało nam się, że w planie pracy rady miasta wrzuciliśmy tego
typu  punkt,  nieraz  zaproszenia  wychodziły  miesięczne,  nieraz  dwumiesięczne  do
ministerstw i niestety bardzo często, jak Państwo pamiętacie, albo nikt nie przyjeżdżał,
ale na ogół przyjeżdżał drugi, trzeci garnitur. Ja bym chciał, wolałbym, żeby udało się
Panu prezydentowi potwierdzić na jakąś datę konkretnej sesji obecność bądź to samego
ministra bądź przynajmniej jednego z wiceministrów i doprowadzić do takiej no obecności
i do dyskutowania o tych sprawach merytorycznie w obecności decyzyjnego ministra. Gdy
zrobimy dzisiaj  sztywno, że będzie to wrzesień boję się, w ciągu miesiąca myślę,  że
harmonogramy i kalendarze ministrów są tak wypełnione, że będzie to trudno. Dlatego
moja prośba, jeżeli mogę, żebyście Państwo przynajmniej jedno słowo zmienili: na jednej
z najbliższych sesji, a Pana prezydenta poprosimy, żeby udało mu się uzgodnić termin
wizyty taki, żeby był to właśnie albo minister, albo wiceminister. To jest moja prośba.
(niezrozumiały głos) Może być nadzwyczajna, natomiast nadzwyczajna na ogół jest także
raczej z większym wyprzedzeniem uda nam się w kalendarz ministra wstrzelić a nie w
krótkim  tygodniowym,  a  nadzwyczajna  na  ogół  tydzień.  Ale  proszę,  taka  jest  moja
prośba. Teraz jeszcze widzę trzy zgłoszenia w tej dyskusji. Pan prezydent Artur Zieliński,
proszę bardzo.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję  Panie
przewodniczący! Szanowni Państwo! W tej chwili nie ma Pana prezydenta, ale pozwolę
sobie  w  imieniu  również  Pana  prezydenta  i  swoim  zadeklarować,  że  po  ostatnim
spotkaniu  z  Panem wiceministrem Piotrem Malepszakiem dostaliśmy  deklarację  jakby
dalszej współpracy. Podczas tego spotkania otrzymaliśmy szereg informacji, które później
uzyskały  oczywiście  gdzieś  odzwierciedlenie  w  komunikatach,  które  pojawiły  się
oficjalnie. Ja deklaruję ze swojej strony, że zaraz po tym spotkaniu oficjalnie zostanie
wysłane zaproszenie z prośbą o wyznaczenie terminu. Tylko wspomnę, że po ostatnim
piśmie w ciągu tygodnia Pan minister znalazł dla nas czas, więc myślę, że nie deklaruję
że na kolejnej sesji, ale padła taka propozycja z naszej strony podczas spotkania, żeby
Pan minister zawitał w Płocku, była deklaracja chęci i nie chcę wypowiadać się w imieniu
Pana  ministra,  czy  to  będzie  najbliższa.  Może  się  uda.  Będziemy  w  kontakcie  z
odpowiednimi służbami Pana ministra, żeby zaprosić czy Pana ministra, czy osobę, która
jest odpowiedzialna bezpośrednio, czy Pan Lasek za kwestie związane z CPK, bo również
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ten Pan minister pojawił się w kontekście naszej rozmowy.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezydencie. Pan radny Mirosław Milewski, proszę.”

Pan  radny  Mirosław  Milewski  powiedział:  „Panie  Przewodniczący!  Wysoka  Rado!
Chciałbym krótko w tych dwóch wnioskach. Otóż, jeśli chodzi o wykup działki od spółki
sportowej, nazwijmy ją tak, to wydaje się, że zamiana,  stosowana zresztą wcześniej,
działek  o  mniej  więcej  równoważnej  wartości  jest  znacznie  lepszym  sposobem  niż
dokładanie  sobie  środków finansowych,  nie  wiem,  żeby  może  przykryć  to  zamykanie
Podolanki,  może  jakieś  złe  specyfikacje,  które  ktoś  sporządził,  może  przykryć
postępowanie prokuratorskie, nie wiem, na czym to miało polegać, natomiast spółka, o
której mówimy, jedną z domen działalności,  jest zarządzanie infrastrukturą sportową,
więc można w bogatych zasobach, jeszcze bogatych zasobach miasta zapewne znaleźć
taką działkę, taką nieruchomość, którą można by wykorzystać na przyszłą inwestycję
sportową, którą bezpośrednio później zarządzałby również MOSiR. To po pierwsze. Po
drugie - jeśli chodzi o punkt dotyczący CPK i S10 myślę, że wszyscy zgadzamy się co do
chęci  intencji  wspólnych  działań,  bo  jest  to  inwestycja  strategiczna,  niepotrzebnie
odwlekana przez wiele, wiele lat i jednak jako klub chcielibyśmy, żeby na najbliższej sesji
tą dyskusję rozpocząć. Oczywiście jedna sesja w roku niczego nie załatwi, więc jeśli Pan
prezydent,  czy  Pan  przewodniczący  rady  zwołają,  wprowadzą  taki  sam  punkt  bądź
podobny punkt na kolejnej sesji, to będzie tylko wartość dodana i kontynuacja dyskusji, i
większa  promocja,  większy  nacisk  na  na  tych  wszystkich,  którzy  decydują  w  tym
zakresie.  Proszę  tylko  nie  zapraszać  Pana  posła  Laska,  bo  on właśnie  zlikwidował  w
swoim postępowaniu dziwnym tą naszą szprychę do Płocka. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „No tu niestety
od razu muszę powiedzieć, że Pan radny myli się. Przebieg tego, tej linii akurat w planach
CPK cały czas jest. Pan skarbnik Wojciech Ostrowski, proszę.”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ja tylko tak krótko. Tu nie
ma  zamiaru  nikt  niczego  niczym  przykrywać,  bo  to  nie  ma  nic  wspólnego  ani  z
Podolanką. O Kobylance i o zrobieniu tam parkingu mówimy od lat, w momencie, kiedy
mówiliśmy,  że  budujemy,  znaczy  od  lat  może  przesadziłem,  od  dwóch  lat  pewnie,
natomiast transakcja zakupu i sprzedaży jest najczystszą transakcją jaką można sobie
wyobrazić. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję.
Ponownie Pan prezydent Artur Zieliński, proszę.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję  Panie
przewodniczący.  Proponuję  w kontekście  wniosku klubu  naszego PiS  o  wprowadzenie
punktu dotyczącego omówienia statusu prowadzonych prac w zakresie S10 i CPK. Jeżeli
nie uda nam się doprosić na kolejne spotkanie, to ja przygotuję szczegółową informację i
będę  zabiegał  o  to,  że  jeżeli  nie  będzie  to  we  wrześniu,  to  może  w  październiku
wniesiemy ponownie. Jest to oczywiście, zgadzam się, bardzo ważny i istotny element w
zakresie rozwoju naszego miasta, dlatego jestem przygotowany na to, żeby na każdej
sesji statusowo omówić proces prowadzony w zakresie zarówno drogi drogi ekspresowej
S10,  czy  też  przebiegu CPK,  tudzież  kolei  dużej  prędkości.  Proponuję  o  wniesienie...
przychylenie  się  do  wniesienia  punktu,  przy  czym  zaznaczam  nie  gwarantuję,  że
ktokolwiek spoza osób merytorycznych w urzędzie pojawi się, bo nie znam kalendarza,
ale  będziemy zabiegać  o  to,  żeby jak  nie  we  wrześniu,  to  w październiku  będziemy
kontynuowali ten punkt.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne, dziękuję
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bardzo,  Panie  prezydencie.  Wszyscy  jesteśmy zgodni  co  do  tego,  że  jest  to  dla  nas
priorytetowa  sprawa  i  jeżeli  nie  pojawi  się  we  wrześniu  przedstawiciel  ministerstwa
odpowiedniej  rangi  będziemy to  powtarzać.  Myślę,  że  to  jest  dobre rozwiązanie.  Raz
jeszcze Pan wnioskodawca, Pan radny Szymon Stachowiak, proszę bardzo.”

Pan radny  Szymon Stachowiak  powiedział:  „Tak,  ja  chciałem tutaj  podziękować za
wsparcie Panu prezydentowi, Panu przewodniczącemu Kominkowi za to, że jest jednak
wśród nas pewien konsensus i pokazanie tej konieczności, bo czasu jest niestety coraz
mniej. Tak jak Pan przewodniczący wspomniał, przewodniczący Jaroszewski, że jeszcze
Płock nie jest wykreślony, no nie jest dlatego, że cały czas CPK operuje na dokumencie
podpisanym przez rząd Mateusza Morawieckiego i musimy to wyraźnie podkreślać, że
dziś  jesteśmy  jeszcze  w  tej  rzeczywistości,  że  mimo  różnych  deklaracji,  koncepcji  i
planów i  wizji,  które  są nam przedstawiane,  to  jeszcze nie  mamy żadnych twardych
dokumentów jakkolwiek  w  to  ingerujących,  więc  musimy  tutaj  być  bardzo  ostrożni  i
pilnować  tych  tematów  i  wywierać  presje  i  nacisk,  na  przyszłej  sesji,  być  może
następnych,  być  może  następnej  to  jest  jedna  z  priorytetowych  spraw  dla  nas
wszystkich, nie możemy tutaj tego odpuszczać ani przekładać. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Na pewno jesteśmy zgodni co do tego, że jest to priorytetowa dla Płocka sprawa.
Natomiast przypomnę też Państwu, że w ciągu ostatnich kilku pojawił się ze strony CPK
komunikat  o  wybraniu  przebiegu linii  kolejowej  na  odcinku  od okolic  Sochaczewa do
Włocławka  i  dalej  w  kierunku  do  Lipna.  Czyli  jest  to  dla  nas  priorytetowy  odcinek
przyszłej trasy. Jedni nazywają go północna gałąź centralnej magistrali  kolejowej, inni
szprycha  nr  1  CPK.  I  jesteśmy  zgodni  w  takim  razie,  z  tego  co  zrozumiałem,  z
wypowiedzi,  więc głosowanie nad przynajmniej drugim punktem jest formalnością. Są
dwa wnioski. Poddaję jej teraz pod głosowanie, Szanowni Państwo. A, przepraszam, tak
jest, Pani poseł sygnalizowała. Proszę bardzo, Pani poseł Wioletta Kulpa.”

Pani  Wioletta  Kulpa  Posłanka  RP  powiedziała:  „Dziękuję  Panie  przewodniczący.
Szanowni Państwo, jestem winna Państwu pewne uzupełnienie tej informacji, ponieważ w
sprawie kolei  dużych prędkości  z racji  tej  sytuacji,  która miała  miejsce w przestrzeni
publicznej i z informacji, których wynikało, że kolej dużych prędkości tak naprawdę ma
ominąć miasto Płock niezwłocznie złożyłam interpelację 11 lipca. Oczywiście na nią długo
czekałam i nie czekając udałam się zarówno do Ministerstwa Infrastruktury, jak do spółki
CPK, Panie prezydencie, i nie wygląda to tak różowo jak teraz sobie rozmawiamy, ale nie
mówię to w kontekście złośliwości,  broń Boże, tylko chcę Państwu przedstawić  realną
sytuację na czym stoi miasto Płock. Miasto Płock w tej chwili realnie może mówić tylko o
dokumencie,  który  powstał  w  październiku  ubiegłego  roku  jako  prognoza  wieloletnia
realizacji  Centralnego Portu Komunikacyjnego w okresie 2024-2030, etap drugi i  tam
jesteśmy wpisani  jako  właśnie  miasto  Płock  w  połączeniu  z  Włocławkiem w zakresie
realizacji  tylko  STEŚ,  czyli  tylko  i  wyłącznie  studium  techniczno  -  ekonomiczno  -
środowiskowe. Nie ma ani decyzji środowiskowej, ani środków finansowych, zaznaczam,
w budżecie państwa nie ma zagwarantowanych środków na realizację tej inwestycji  -
mówię o  tej  naszej  inwestycji  płockiej  -  po roku 2030. Ten dokument  mówi  tylko  o
jednym - STEŚ i tylko ten Y i oczywiście STEŚ-e dokumenty dla innych szprych, o których
też  rozmawialiśmy.  I  nic  więcej  Panie  prezydencie,  nie  ma.  To  jest  zapisane  w
dokumencie. Jeśli mówimy o twardym dokumencie, a nie rozmowach przy kawie z Panem
ministrem, znaczy oczywiście szanuję Pana prezydenta, że udał się do Pana ministra,
spotkał się z Panem ministrem, natomiast nas jako mieszkańców Płocka nie interesują
słowa,  bo  Pan  minister  będzie  ministrem  do  2027  roku,  a  ten  dokument  będzie
aktualizowany albo w 29., albo na początku 30., czyli już tego Pana ministra nie będzie.
My chcemy jako mieszkańcy Płocka mieć twardo zapisane dokumenty, z których będzie
jasno wynikało,  że miasto Płock ma zagwarantowaną realizację decyzji  środowiskowej
zaraz  po roku 2030,  jak  będziemy już  mieli  STEŚ i  oczywiście  zarząd CPK zamierza
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realizować tą inwestycję w konwencji zaprojektuj i wybuduj. Tak, usłyszałam ze strony
zarządu CPK i tak będzie formułowany ten przetarg, to postępowanie. Jeśli rzeczywiście
doszłoby do tego, tak jak mi powiedziano w zarządzie CPK, że zapadnie decyzja, że Płock
będzie traktowany jako ta inwestycja priorytetowa, to może dojść do tego, że w 2030
roku  przystąpi  się  do  realizacji  planów  związanych  z  decyzją  wydania  decyzji
środowiskowej i następnie wyboru wykonawcy tej linii. Tylko, że to jest decyzja, która
musi  leżeć  po  stronie  rządu,  po  stronie  ministerstwa,  CPK  jest  tylko  wykonawcą,
wyraźnie  mi  to  powiedziano.  To,  co  zostanie  im  nakreślone  przez  Ministerstwo
Infrastruktury oni to mają i przede wszystkim mają środki. Na razie nie mają środków na
nic poza STEŚ. I na takich twardych fundamentach w tej chwili stoimy i naszą rolą jako
samorządowców,  moją  przede  wszystkim  jako  parlamentarzysty  wybranego  z  tego
okręgu, bo czuję się związana z tym miastem i wiem doskonale o tym jaką bolączką jest
brak  komunikacji,  zarówno  dróg  wyjazdowych  w  zakresie  bezpiecznego  chociażby
wyjeżdżania, bo cały czas podkreślam, zresztą Pan przewodniczący podkreśla, że mamy
dwa  zakłady  ryzyka,  mamy  dwa  zakłady  dużego  ryzyka,  w  związku  z  tym  dla  nas
priorytetem jest  zarówno  realizacja  dróg  wyjazdowych  z  Płocka,  połączenia  z  S10  i
oczywiście kolej dużych prędkości,  bo to jest dla najważniejsze w kontekście rozwoju
miasta  Płocka  i  teraz  naszym  celem,  wspólnym,  podkreślam,  ponad  podziałami,
ponadpartyjnym jest realizacja tych działań, które dopomogą nam jako mieszkańcom i
władzom  miasta  Płocka,  żeby  właśnie  w  tym  środowisku  decyzyjnym  zarówno
ministerstwa,  jak  i  CPK  w  późniejszym  czasie,  żeby  te  prace  były  bardzo  szybko
realizowane i jest nasza determinacja i nasz wpływ na to, żeby wzmóc oddziaływanie
mieszkańców Płocka i nie tylko mieszkańców Płocka, bo tak naprawdę no mówię o całym
regionie płockim, mówię o powiecie również płockim, to jest rzesza mieszkańców, którym
na tym zależy. I tutaj jest clou problemu Panie prezydencie, Panie przewodniczący, żeby
ta inwestycja była zrealizowana, ale nie na papierze tylko w zakresie STEŚ, tylko była
sztywno zapisana w zakresie dokumentów, które będą wskazywały zarówno wytyczenie
środków, jak i dalszą realizację tej inwestycji, bo STEŚ na tym etapie nam niewiele daje.
Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo.
W pełni się zgadzamy z tym, że największym problemem dla Płocka dotyczącym realizacji tej
inwestycji jest to, że ona niestety od samego początku z punktu widzenia Płocka widnieje
tylko na slajdach, opisywanych dokumentach, słowach, ale nigdzie od początku, od 2017
roku w żadnym dokumencie dotyczącym finansowania państwa polskiego nie znalazł się, nie
znalazła  się  kwota dotycząca realizacji  szprychy Płock - Gdańsk...  CPK Płock -  Gdańsk.
Oczywiście musimy do tego dążyć, żeby to przelało się właśnie na dokumenty,  również
finansowe państwa polskiego, aczkolwiek wydaje mi się, tutaj pewnie Pani poseł będzie miała
lepszą wiedzę, plany dotyczące wieloletnich inwestycji doprecyzowane są raczej na dwa, trzy
lata w wieloletniej prognozie finansowej naszego państwa, tylko kwestia zadłużenia dotyczy
tak długiego okresu na jaki jest brany kredyt, czy zobowiązanie. Natomiast jeszcze jedna
rzecz.  Kilka  dni  temu  ogłoszono  zakończenie  STEŚ,  czyli  studium  techniczno-
ekonomicznego...  studium  techniczno  -ekonomiczno  -  środowiskowego  i  tym  ostatnim
etapem STEŚ jest podjęcie decyzji o wyborze wariantu lokalizacyjnego i to jest to, co dla nas
jest  bardzo  istotne,  więc  na  pewno  jakieś  tam  małe  kroki  formalne  dotyczące  decyzji
odbywają się. Finansowanie oczywiście jest najważniejszą kwestią i musimy wspólnie o to
walczyć. Cieszę się, że parlamentarzyści ziemi płockiej, przynajmniej dwie parlamentarzystki
regularnie nam o tym przypominają i wiem, że działają w tym zakresie. Drodzy Państwo,
wydaje mi się,  że w tej dyskusji  nie  mamy żadnej  wątpliwości,  że jesteśmy zgodni  za
wnioskiem numer  dwa.  Dwa wnioski  padły.  Poddaję  pod  głosowanie  obydwa.  Pierwszy
dotyczy zdjęcia  z  porządku obrad punktu numer 20.  Tak,  chyba dobrze zapamiętałem.
(niezrozumiały  głos)  Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu  numer  20  dotyczy
nieruchomości  po  Kobylance.  Poddaję  pod  głosowanie  ten  wniosek  zgłoszony  przez
przewodniczącego Klubu Prawa i Sprawiedliwości.  Proszę o ikonki do głosowania. Proszę
Państwa Radnych o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki głosowania. 8 za, 17 przeciw.

15



Wniosek nie został przegłosowany. I teraz drugi wniosek o wprowadzenie do porządku obrad
najbliższej  sesji  punktu  dotyczącego  CPK.  Proszę  Państwa  Radnych  o  zagłosowanie.
Jednogłośnie, 25 na tak. Dziękuję. Cieszę się, że w tych najważniejszych tematach jesteśmy
zgodni. I raz jeszcze proszę Pana przewodniczącego - w przyszłości te wnioski formalne,
najlepszym momentem do zgłaszania jest zaraz po wyborze Komisji Uchwał i Wniosków.”

5. zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy-Miasto  Płock  na  lata
2024-2050 (druk nr 102),
oraz 

6. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 103),

Autopoprawka do projektu uchwały pomieszczonego na druku nr 102 stanowi załącznik nr
11 do niniejszego protokołu.
Autopoprawka do projektu uchwały pomieszczonego na druku nr 103 stanowi załącznik nr
12 do niniejszego protokołu.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Drodzy Państwo,
przechodzę do kolejnych punktów, które mamy w porządku obrad. Tradycyjnie, jeśli Państwo
pozwolicie, połączę punkty 5 i 6 jako zgodne tematycznie, a mianowicie punkt numer 5 -
projekt uchwały na druku nr 102 z autopoprawką dotyczący zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 i punkt 6 - projekt uchwały na druku nr
103, również z autopoprawką, w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Miasta Płocka na rok
2024. Czy w kontekście tych dwóch punktów ktoś ma jeszcze jakieś dodatkowe pytania poza
wieloma, które padły na komisjach? Nie widzę. Dziękuję bardzo.”

7. wyrażenia  zgody na  wystąpienie  Gminy  Miasto  Płock ze  Stowarzyszenia
Związek Miast Nadwiślańskich (druk nr 84),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy do
kolejnego punktu. Punkt 7 - projekt uchwały na druku nr 84 w sprawie wyrażenia zgody na
wystąpienie Gminy Miasto Płock ze Stowarzyszenia Związek Miast Nadwiślańskich. Czy tutaj
są potrzebne jakieś dodatkowe wyjaśnienia? Nie widzę. Dziękuję.”

8. wydzierżawienia  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy  ul.
Wańkowicza (obr. 1) (druk nr 85), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 8 -
projekt  uchwały  na  druku  nr  85  w  sprawie  wydzierżawienia  w  trybie
bezprzetargowym  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-Miasto
Płock, położonej w Płocku przy ul. Wańkowicza (obr. nr 1). Czy tutaj są jeszcze jakieś
pytania poza tymi na komisjach? Nie widzę. Dziękuję.”

9. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 86),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 9 -
projekt  uchwały  na  druku  nr  86  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy
ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4). Czy tutaj jakieś pytania? Nie widzę. Dziękuję.”

10. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wiadukt (obr. 5) (druk nr 87),
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 10
- projekt  uchwały  na druku nr  87 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wiadukt (obr. 5). Czy
jakieś pytania dodatkowe? Nie widzę.”

11. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 88),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 11
- projekt  uchwały  na druku nr  88 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy
ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. nr 4). Czy tutaj jakieś pytania? Nie widzę.”

12. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 89),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 12
- projekt  uchwały  na druku nr  89 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy
ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4). Czy tutaj jakieś pytania do druku nr 89? Nie widzę.”

13. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
(druk nr 90),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 13
- projekt  uchwały  na druku nr  90 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  Obrońców
Westerplatte (obr. nr 7). Czy tutaj są jakieś pytania? Nie ma. Dziękuję.”

14. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 91),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 14
- projekt  uchwały  na druku nr  91 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy
ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. nr 4). Czy tutaj są jakieś dodatkowe pytania? Nie widzę.”

15. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 92),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 15
- projekt  uchwały  na druku nr  92 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy
ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4). Czy tutaj jakieś dodatkowe pytania? Nie widzę.”

16. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 93),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 16
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-  projekt  uchwały  na druku nr  93 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w Płocku przy ul.  Żabiej  (obr.  9).
Czy tutaj jakieś pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. Dziękuję.”

17. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
(druk nr 94),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 17
- projekt  uchwały  na druku nr  94 w sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  Obrońców
Westerplatte (obr. 7). Czy tutaj jakieś dodatkowe pytania? Nie widzę. Dziękuję.”

18. zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis (druk
nr 95),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
punkt 18 - projekt uchwały na druku nr 95 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości
w ramach pomocy de minimis. Czy tutaj jakieś pytania? Nie widzę. Dziękuję.”

19. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy–Miasto Płock do partnerstwa oraz
realizacji  projektu  konkursowego  pn.  Miasta  przyszłości  STEAM  -
„Zwiększanie kompetencji cyfrowych i rozwój metodologii edukacji STEAM”
dofinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju
Regionalnego w ramach programu URBACT IV 2021-2027 (druk nr 96),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt, 19
- projekt uchwały na druku nr 96 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy–Miasto
Płock do partnerstwa oraz realizacji projektu konkursowego pn. Miasta przyszłości STEAM -
„Zwiększanie kompetencji cyfrowych i rozwój metodologii edukacji STEAM” dofinansowanego
ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu URBACT IV
2021-2027. Czy tutaj są jakieś pytania dodatkowe, Szanowni Państwo? Nie widzę, dziękuję.”

20. nabycia przez Gminę–Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej w
Płocku  w  obrębie  4  „Łukasiewicza”  przy  Al.  Floriana  Kobylińskiego
oznaczonej jako działki nr 427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510
ha (druk nr 97),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
20  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  97  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę–Miasto  Płock
zabudowanej  nieruchomości  położonej  w  Płocku  w  obrębie  4  „Łukasiewicza”  przy
Al.  Floriana  Kobylińskiego  oznaczonej  jako  działki  nr  427/9  i  nr  694/56  o  łącznej
powierzchni 0,5510 ha. I tutaj będzie autopoprawka. Proszę bardzo Panie mecenasie.”

Pan  adwokat Jarosław  Szumański  powiedział:  „Tak,  Szanowni  Państwo,  tylko
techniczna. W podstawie prawnej dwukrotnie powtarza się fraza „na podstawie” art. 18,
więc proszę to uwzględnić.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo.
Czy jakieś pytania, Szanowni Państwo, do tego projektu? Nie widzę.”

21. zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z  dnia 27 czerwca
2024 r.  określającej zasady udzielania dotacji  na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98),
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Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
21  -  projekt  uchwały  na  druku  nr  98 -  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały
Nr  66/III/2024  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia  27  czerwca  2024  r.  określającej  zasady
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy
zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej  ewidencji
zabytków. I tu również będzie autopoprawka. Proszę bardzo Panie mecenasie.”

Pan adwokat Jarosław Szumański powiedział: „Szanowni Państwo, również redakcyjna
autopoprawka - w §1. po prostu jest tylko numer i data uchwały, natomiast brak jej
tytułu, więc tekst powinien brzmieć: w Uchwale Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia
27 czerwca 2024 r.  określającej  zasady  udzielania  dotacji  na  prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków wykreśla się §6. Tak powinien brzmieć §1
tej uchwały. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo
Panie mecenasie. Czy do tego punktu jakieś pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę.”

22. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz
realizacji projektu pn. „Blue Valley - Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
22 - projekt uchwały na druku nr 99 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-
Miasto  Płock  do  partnerstwa  oraz  realizacji  projektu  pn.  „Blue  Valley  -  Wiślanym
Szlakiem”. I tutaj jest pytanie, zgłoszenie. Pan radny Szymon Szymkowiak...  Szymon
Stachowiak,  przepraszam  bardzo,  przepraszam  bardzo,  przejęzyczyłem  się.  Proszę
bardzo Pan przewodniczący klubu.”

Pan  radny  Szymon  Stachowiak  powiedział:  „Panie  przewodniczący,  teraz  się  będę
zgłaszał dosyć dużo, to na pewno Pan się zapamięta i przyzwyczai do mojego nazwiska.
Ja chciałem tutaj dać tylko krótki komentarz zarówno do punktu 22, jak i 23, że bardzo
się  cieszymy,  że  Płock  korzysta  z  tych  środków,  że  angażujemy  się  w  te  projekty
ponadregionalne  i  pokrótce  wyrazić  wdzięczność  wobec  rządu  zjednoczonej  prawicy,
który  doprowadził  do  tego,  że  Płock  może  korzystać  z  takich  programów jak  Polska
Wschodnia  i  funduszy  europejskich  dzięki  wydzieleniu  Mazowsza  i  Warszawy  z
województwa mazowieckiego. Także cieszymy się, w pełni popieramy i bardzo dobrze, że
nasz region może na tym czerpać i z tego korzystać. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Ja również bardzo się cieszę, że nasze wieloletnie starania w tym zakresie udało
się doprowadzić do pozytywnego finału. Pan przewodniczący Tomasz Kominek, proszę
bardzo.”

Pan radny  Tomasz Kominek  powiedział:  „Szanowni Państwo, to w tym pozytywnym
nastawieniu ja pragnę wyrazić osobiste podziękowanie w imieniu mieszkańców mi bliskich
oraz samorządowców ziemi płockiej,  zarządowi województwa, że po dwudziestu latach
działalności również doprowadził do tego, że całe Mazowsze jako region został podzielony
na dwa NUTS-y i  historyczna chwila  nastąpiła,  mogliśmy tę część pozametropolitarną
wstawić  do właśnie  tych funduszy Polski  Wschodniej,  więc jest to na pewno wspólny
sukces, z którego będą korzystać mieszkańcy również Płocka i subregionu płockiego ku
uchwale ojczyzny mazowieckiej. Dziękuję.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję bardzo.
Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie. Przechodzę do kolejnego punktu.”
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23. wyrażenia  zgody  na  realizację  przez  Gminę-Miasto  Płock  projektu  pn.:
„Gotowi  na  samodzielność”  współfinansowanego  w  ramach  Programu
Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 100),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 23 - projekt
uchwały na druku nr 100 w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock
projektu pn.: „Gotowi na samodzielność” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze
Europejskie dla Mazowsza 2021-2027. Czy tutaj jakieś pytania ze strony Państwa Radnych?
Nie widzę. Dziękuję.”

24. przystąpienia  do  sporządzenia  aktualizacji  Strategii  Zrównoważonego
Rozwoju Miasta Płocka do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i
harmonogramu opracowania  projektu  strategii,  w  tym  trybu  konsultacji
(druk nr 101),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
24 - projekt uchwały na druku nr 101 w sprawie przystąpienia do sporządzenia aktualizacji
Strategii  Zrównoważonego  Rozwoju  Miasta  Płocka  do  2030  roku  oraz  określenia
szczegółowego  trybu  i  harmonogramu  opracowania  projektu  strategii,  w  tym  trybu
konsultacji. Czy tutaj jakieś pytania dodatkowe poza tymi, które padały na komisjach? Nie
widzę. Dziękuję.”

25. zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk
nr 80), 

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt na
druku nr 80, punkt 25 - projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Płocka. Czy tutaj jakieś pytania bądź potrzebne wyjaśnienia? Nie
ma. Dziękuję.”

26. zmiany  w  składzie  osobowym  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 81),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 26 - projekt
uchwały na druku nr 81 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarbu, Budżetu i
Gospodarki Finansowej Rady Miasta Płocka. Czy tu jakieś pytania? Nie ma. Dziękuję.”

27. zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka (druk nr 82),

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
27 - w sprawie projekt uchwały na druku nr 82 w sprawie zmiany w składzie osobowym
Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka. Czy tu jakieś wątpliwości, pytania? Nie
ma. Dziękuję.”

28. pozostawienia  bez  rozpoznania  skargi  z  dnia  31  maja  2024 r.  na  Radę
Mieszkańców Osiedla „Kolegialna” (druk nr 83).

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Kolejny punkt,
ostatni  z  projektów  uchwał  -  punkt  28,  druk  nr  83,  projekt  uchwały  w  sprawie
pozostawienia  bez rozpoznania  skargi  z  dnia  31 maja  2024 r.  na  Radę Mieszkańców
Osiedla „Kolegialna”. Czy tutaj są jakieś niezbędne dodatkowe wyjaśnienia? Nie widzę.
Dziękuję. Szanowni Państwo, przechodzimy zatem do etapu drugiego - głosowania nad
zgłoszonymi wnioskami i projektami uchwał.”
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II etap – głosowanie nad zgłoszonymi wnioskami i projektami uchwał

Głosowanie nad projektami uchwał w sprawach: 

1. uzupełniającego  wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Płocku  na
kadencję 2024-2027 (druk nr 76),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tu będę prosił
Komisję  Skrutacyjną  za  chwilkę  jeszcze  o  odczytanie  nazwisk  w  poszczególnych
projektach dotyczących ławników. Punkt 1, druk nr 76. Nim przystąpię do głosowania,
nim poddam pod głosowanie tego druku proszę o odczytanie raz jeszcze nazwisk, które
będą wpisane w druku nr 76. Proszę Komisję Skrutacyjną. Trzy nazwiska do druku nr 76.
Sąd Okręgowy w Płocku. Pan radny Tomasz Maliszewski, Pan przewodniczący, proszę.”

Pan  Tomasz Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Pięć
nazwisk.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „W druku nr 76
mamy trzy nazwiska, o ile ja dobrze zanotowałem.”

Pan  Tomasz Maliszewski  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne.
To jest Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Nie, nie, Sąd
Okręgowy.”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To pięć,
to pięć nazwisk.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Proszę
odczytać te, które…”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak, no
bo Pan przewodniczący mnie zmylił i powiedział, że trzy, więc…”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Dobrze, tak
jest. Państwo jako Komisja Skrutacyjna na pewno jest tutaj wzorcem.”

Pan  Tomasz Maliszewski  Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Czyli
tak, kandydaci na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku otrzymali następującą ilość
głosów:  Lewandowska-Karpińska  Anna  Maria  16,  Pachelska  Katarzyna  Irena  21,
Pawłowska Agnieszka 21, Stańczak Ewa Grażyna 22 i Żółtowska Lidia 22 głosy i te osoby
uzyskały największą ilość głosów.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Czyli te pięć
nazwisk mamy wpisanych w druku nr 76.”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Poddaję  pod
głosowanie  projekt  uchwały  na  druku  nr  76  z  wpisanymi  nazwiskami  przed  chwilką
odczytanymi przez Pana przewodniczącego Tomasza Maliszewskiego. Proszę o pulpity do
głosowania. Proszę Państwa Radnych o zagłosowanie. Proszę o zbiorcze wyniki. 25 na tak
uchwała przyjęta jednogłośnie.”
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Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 76/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku na
kadencję 2024-2027 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

2. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział  Pracy i
Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 77),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Punkt 2, druk
nr 77. I tutaj proszę o odczytanie nazwisk, które będą wpisane do druku nr 77. Sąd
Okręgowy...  Proszę jeszcze raz, proszę jeszcze raz.  Zgłoszenie jeszcze raz. Nie mam
ikonki, nie mogę udzielić głosu. Teraz będzie. Proszę bardzo.”

Pan  Tomasz  Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Już
teraz mnie słychać.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Sąd Okręgowy
Wydział Pracy…”

Pan  Tomasz  Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „...  i
Ubezpieczeń  Społecznych  w  Płocku:  Pani  Paśnik  Małgorzata  Bogumiła,  Wojtas  Aniela
Wiesława i Zientara Hanna. (niezrozumiały głos) To zaraz, Sąd…”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze raz.”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze
raz, tak, przepraszam. Pomyliły mi się kartki.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Sąd Okręgowy
Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społeczny.”

Pan  Tomasz  Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „...
Wydział Pracy i Ubezpieczeń w Płocku. Jest to jedno nazwisko faktycznie. Jest to Pani
Olszewska Irena.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Czy  ktoś
kontroluje, czy to jest zgodne z tym, co wcześniej było? Bo ja w pewnym momencie
zaczynam...  Dobrze,  Panie  mecenasie,  że  Pan przynajmniej  czuwa, bo ja  w pewnym
momencie  zaczynam  mieć  wątpliwości.  Potwierdza  Pan  mecenas,  że  to  jest  to
głosowanie? Dobrze, ja bardzo proszę właśnie o kontrolowanie, bo lekki chaos nam się
wkradł. Dobrze. Czyli mamy tutaj wpisane jedno nazwisko, tak?”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak.”

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze, poddaję
pod głosowanie projekt uchwały na druku nr 77 z wpisanym nazwiskiem odczytanym przez
Pana przewodniczącego.  Proszę  bardzo  pulpity  do głosowania.  Proszę  o  zbiorcze  wyniki
głosowania. 25 na tak. Uchwała przyjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:

22



za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 77/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Okręgowego Wydział Pracy
i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 stanowi załącznik
nr 14 do niniejszego protokołu.

3. uzupełniającego  wyboru  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Płocku  na
kadencję 2024-2027 (druk nr 78),

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I kolejny druk,
punkt 3, druk nr 78. Proszę o podanie nazwiska bądź nazwisk.”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Do Sądu
Rejonowego w Płocku.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Do  Sądu
Rejonowego w Płocku.”

Pan  Tomasz Maliszewski  Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Pani
Marciniak Anna i Sieklucka Teresa.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Poddaję  pod
głosowanie  przyjęcie  druku  nr  78  z  wpisanymi  nazwiskami,  które  przed  chwilą  były
odczytane. 25 na tak, uchwała przyjęta... podjęta jednogłośnie.”

Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 78/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Płocku na
kadencję 2024-2027 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

4. uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział  Pracy i
Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 (druk nr 79),

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „I  ostatnie
głosowanie, punkt 4, druk nr 79. Proszę o odczytanie nazwisk.”

Pan Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Do Sądu
Rejonowego Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w Płocku: Pani Paśnik Małgorzata
Bogumiła, Pani Wojtas Aniela Wiesława i Pani Zientara Hanna.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Poddaję  pod
głosowanie przyjęcie projektu uchwały na druku nr 79 z wpisanymi nazwiskami. Proszę o
zagłosowanie.  Proszę o  zbiorcze  wyniki  głosowania.  24  na  tak,  1  osoba nie  głosowała.
Przyjęliśmy  również  i  tę  uchwałę.  Dobrze.  Dziękuję  bardzo  za  współpracę  Panu
przewodniczącemu i Panu mecenasowi.”

Wynik głosowania:
za – 24
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przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 79/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie uzupełniającego wyboru ławników do Sądu Rejonowego Wydział Pracy i
Ubezpieczeń Społecznych w Płocku na kadencję 2024-2027 stanowi  załącznik
nr 16  do niniejszego protokołu.

5. zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy-Miasto  Płock  na  lata
2024-2050 (druk nr 102),

Pod  głosowanie  poddany  został  projekt  uchwały  pomieszczony  na  druku  nr  102  (z
autopoprawką). 
Wynik głosowania:
za – 16
przeciw – 0
wstrzymujące – 8
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 80/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata
2024-2050 stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu.

6. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 103),

Pod  głosowanie  poddany  został  projekt  uchwały  pomieszczony  na  druku  nr  103  (z
autopoprawką).  
Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 0
wstrzymujące – 7
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 81/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 stanowi załącznik nr
18  do niniejszego protokołu.

7. wyrażenia  zgody na  wystąpienie  Gminy  Miasto  Płock ze  Stowarzyszenia
Związek Miast Nadwiślańskich (druk nr 84),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 84.
Wynik głosowania:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 82/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Gminy Miasto Płock ze Stowarzyszenia
Związek Miast Nadwiślańskich stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

8. wydzierżawienia  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy
ul. Wańkowicza (obr. 1) (druk nr 85),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 85.
Wynik głosowania:
za – 24
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przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA  NR  83/IV/2024  Rady  Miasta  Płocka  z  dnia  29  sierpnia 2024  roku
w sprawie  wydzierżawienia  w  trybie  bezprzetargowym nieruchomości  gruntowej  
stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wańkowicza 
(obr. 1) stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.
   

9. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 86),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 86.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 84/IV/2024 Rady Miasta Płocka z dnia  29 sierpnia 2024 roku w
sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4) stanowi
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

10. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Wiadukt (obr. 5) (druk nr 87),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 87.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 85/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  Wiadukt  (obr.  5) stanowi
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

11. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 88),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 88.
Wynik głosowania:
za – 24
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 86/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

12. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
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(druk nr 89),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 89.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 87/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

13. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
(druk nr 90),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 90.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 88/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

14. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 91),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 91. 
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 89/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
stanowi załącznik nr 26  do niniejszego protokołu.

15. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
(druk nr 92),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 92.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 90/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
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Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Kobylińskiego/Słodowa (obr. 4)
stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

16. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Żabiej (obr. 9) (druk nr 93),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 93.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 91/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto  Płock,  położonej  w  Płocku  przy  ul.  Żabiej  (obr.  9) stanowi
załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

17. wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy-
Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
(druk nr 94),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 94.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 92/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność
Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7)
stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

18. zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis (druk
nr 95),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 95.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 93/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis
stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.

19. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy–Miasto Płock do partnerstwa oraz
realizacji  projektu  konkursowego  pn.  Miasta  przyszłości  STEAM  -
„Zwiększanie kompetencji cyfrowych i rozwój metodologii edukacji STEAM”
dofinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju
Regionalnego w ramach programu URBACT IV 2021-2027 (druk nr 96),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 96.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
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wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 94/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy–Miasto Płock do partnerstwa
oraz  realizacji  projektu  konkursowego  pn.  Miasta  przyszłości  STEAM  -
„Zwiększanie  kompetencji  cyfrowych  i  rozwój  metodologii  edukacji  STEAM”
dofinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego
w  ramach  programu  URBACT  IV  2021-2027 stanowi  załącznik  nr  31  do
niniejszego protokołu.

20. nabycia przez Gminę–Miasto Płock zabudowanej nieruchomości położonej w
Płocku  w  obrębie  4  „Łukasiewicza”  przy  Al.  Floriana  Kobylińskiego
oznaczonej jako działki nr 427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510
ha (druk nr 97),

Pod  głosowanie  poddany  został  projekt  uchwały  pomieszczony  na  druku  nr  97
(z autopoprawką). 
Wynik głosowania:
za – 17
przeciw – 2
wstrzymujące – 6
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 95/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w  sprawie  nabycia  przez  Gminę–Miasto  Płock  zabudowanej  nieruchomości
położonej w Płocku w obrębie 4 „Łukasiewicza” przy Al. Floriana Kobylińskiego
oznaczonej jako działki nr 427/9 i nr 694/56 o łącznej powierzchni 0,5510 ha
stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.

21. zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z  dnia 27 czerwca
2024 r.  określającej zasady udzielania dotacji  na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 98),

Pod  głosowanie  poddany  został  projekt  uchwały  pomieszczony  na  druku  nr  98
(z autopoprawką). 
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 96/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie zmiany Uchwały Nr 66/III/2024 Rady Miasta Płocka z dnia 27 czerwca
2024  r.  określającej  zasady  udzielania  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków stanowi załącznik
nr 33 do niniejszego protokołu.

22. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa oraz
realizacji projektu pn. „Blue Valley - Wiślanym Szlakiem” (druk nr 99),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 99.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
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W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.
UCHWAŁA NR 97/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy-Miasto Płock do partnerstwa
oraz realizacji projektu pn. „Blue Valley - Wiślanym Szlakiem” stanowi załącznik
nr 34 do niniejszego protokołu.

23. wyrażenia  zgody  na  realizację  przez  Gminę-Miasto  Płock  projektu  pn.:
„Gotowi  na  samodzielność”  współfinansowanego  w  ramach  Programu
Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 100),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 100.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 98/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.:
„Gotowi na samodzielność” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze
Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 stanowi  załącznik nr 35  do niniejszego
protokołu.

24. przystąpienia  do  sporządzenia  aktualizacji  Strategii  Zrównoważonego
Rozwoju Miasta Płocka do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i
harmonogramu opracowania  projektu  strategii,  w  tym  trybu  konsultacji
(druk nr 101),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 101.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 99/IV/2024 Rady Miasta  Płocka  z  dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie przystąpienia do sporządzenia aktualizacji Strategii Zrównoważonego
Rozwoju  Miasta  Płocka  do  2030  roku  oraz  określenia  szczegółowego  trybu  i
harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji stanowi
załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.

25. zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka (druk
nr 80), 

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 80.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 100/IV/2024 Rady Miasta Płocka z dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka
stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.

26. zmiany  w  składzie  osobowym  Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej Rady Miasta Płocka (druk nr 81),
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Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 81.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 101/IV/2024 Rady Miasta Płocka z dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki
Finansowej  Rady  Miasta  Płocka stanowi  załącznik  nr  38  do  niniejszego
protokołu.

27. zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta
Płocka (druk nr 82),

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 82.
Wynik głosowania:
za – 25
przeciw – 0
wstrzymujące – 0
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 102/IV/2024 Rady Miasta Płocka z dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Gospodarki Komunalnej Rady
Miasta Płocka stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.

28. pozostawienia  bez  rozpoznania  skargi  z  dnia  31  maja  2024 r.  na  Radę
Mieszkańców Osiedla „Kolegialna” (druk nr 83).

Pod głosowanie poddany został projekt uchwały pomieszczony na druku nr 83.
Wynik głosowania:
za – 23
przeciw – 0
wstrzymujące – 1
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

UCHWAŁA NR 103/IV/2024 Rady Miasta Płocka z dnia  29 sierpnia 2024 roku
w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi z dnia 31 maja 2024 r. na Radę
Mieszkańców  Osiedla  „Kolegialna” stanowi  załącznik  nr  40  do  niniejszego
protokołu.

Ad. pkt 8

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Płocka z pracy między sesjami.

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrnęliśmy do
końca etapu drugiego, czyli głosowania nad zgłoszonymi wnioskami i projektami uchwał.
Przed nami punkt 8: sprawozdanie Prezydenta Miasta Płocka z pracy między sesjami.
Prosimy bardzo Panie prezydencie.”

Pan Andrzej Nowakowski Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Panie Przewodniczący!
Wysoka Rado! Szanowni Państwo! Chciałbym złożyć sprawozdanie z pracy mojej oraz
moich zastępców za okres od 27 czerwca do 28 sierpnia 2024 roku. I tak w tym okresie
między innymi wraz z wiceprezydentem Arturem Zielińskim uczestniczyłem w spotkaniu z
przedstawicielami  Płockiej  Izby  Inżynierów  Budownictwa.  Wziąłem  także  udział  w
wyjazdowym  posiedzeniu  Płockiej  Rady  Seniorów.  Także  spotkałem  się  i  wręczyłem
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nagrody płocczanom, którzy wykręcili  najwięcej kilometrów dla Płocka w ramach akcji
„Rowerowa stolica Polski”. Spotkałem się z chórzystkami i chórzystami z Vox Singers,
którzy zdobyli  złoty  medal  na igrzyskach World  Choir  Games 2024,  a także wziąłem
udział w uroczystościach, uroczystych obchodach Święta Policji. Brałem także udział w
uroczystościach  z  okazji  80.  rocznicy  wybuchu  powstania  warszawskiego.  Wraz  z
wiceprezydentem Arturem Zielińskim, o czym była już mowa tutaj na tej sesji, spotkałem
się z wiceministrem infrastruktury Piotrem Malepszakiem, gdzie rozmawialiśmy o kolei
szybkich, dużych prędkości i  uzyskaliśmy zapewnienie po raz kolejny, że Płock jest w
planach  obecnego  rządu  do  realizacji  w  perspektywie  najbliższych  kilku  lat.  Wraz  z
wiceprezydentem  Łukaszem  Jankowskim  wziąłem  udział  w  otwarciu  Śmigłowcowych
Mistrzostw Polski, brałem także udział w uroczystych obchodach Święta Wojska Polskiego
w Płocku 15 sierpnia, a po kilku dniach, 18 sierpnia, wraz z wiceprezydentem Łukaszem
Jankowskim brałem udział w obchodach 104. rocznicy obrony Płocka przed bolszewikami,
gdzie między innymi byliśmy obecni  na uroczystościach na cmentarzu garnizonowym,
gdzie wraz z mieszkańcami oddaliśmy cześć pamięci  poległym obrońcom Płocka 1920
roku. Byłem także obecny na otwarciu jedynego w swoim rodzaju festiwalu pozytywnej
twórczości, czyli BIG Festivalowski. To już trzecia edycja tego festiwalu, który płocczanin
Alek Pietrzak organizuje właśnie w naszym mieście. Wraz z wiceprezydentem Łukaszem
Jankowskim wziąłem także udział w prapremierze filmu „Płock 1920”, który to film został
zrealizowany ze środków przede wszystkim Centralnej Biblioteki Wojskowej. Byłem także
obecny na otwarciu Międzynarodowego Turnieju Piłki Nożnej Wisła Płock Youth Cup, a
także wziąłem udział w koncercie finałowym Vistula Folk Festiwal. Uczestniczyłem również
w  Campus  Polska  Przyszłości,  a  także  brałem  udział  w  wizycie  gospodarczej  w
zmodernizowanej w Szkole Podstawowej nr 24, gdzie od poniedziałku dzieci będą mogły
korzystać z nowej zupełnie stołówki na którą posiłki przygotuje zupełnie nowa kuchnia.
Przyjmowałem również  w tym okresie  interesantów.  Wiceprezydent  Łukasz  Jankowski
między innymi w tym okresie spotkał  się z reprezentacją Politechniki  Warszawskiej w
Płocku,  także  był  obecny  na  pikniku  związkowym  organizowanym  przez  Związek
Zawodowy  Metalowcy  przy  CNH Industrial  Polska  w  Płocku,  uczestniczył  w  otwarciu
wystawy „Potęga obrazu” w Płockiej Galerii  Sztuki,  gdzie przyjmował w moim imieniu
przedstawiciela  ambasady  Republiki  Estonii.  Był  obecny na posiedzeniu  Płockiej  Rady
Seniorów, które między innymi  był  zorganizowany przez  Chorągwię  Mazowiecką ZHP,
gdzie  spotkał  się  również  z  dziećmi  w  stanicy  harcerskiej  w  Gorzewie.  Spotykał  się
również z Młodzieżową Radą Miasta Płocka, a także Młodzieżową Radą Powiatu Płockiego
na  szkoleniu  kreatywności.  Był  obecny  także  na  festynie  realizowanym  w  ramach
programu  edukacyjno-profilaktycznego  „Wakacyjna  przygoda  z  bezpieczeństwem”.
Uczestniczył  między  innymi  także  w  spotkaniu  w  Akademii  Mazowieckiej  z  rektorem
Maciejem Słodkim oraz  kanclerzem Akademii  i  rozmawiał  w kontekście  współpracy w
perspektywie najbliższych kilku lat i rozwoju właśnie Akademii Mazowieckiej. Był obecny
także na zakończeniu drugiego turnusu wakacji sportowych z Orlenem, organizowanym
przez  Stowarzyszenie  Futbol  Gang,  a  także  uczestniczył  w  obchodach  104.  rocznicy
obrony Płocka przed bolszewikami w capstrzyku harcerskim przy Bratniej Mogile, a także
wziął  udział  w  wyjeździe  studyjnym z  przedstawicielami  Urzędu  Miasta  Legionowa w
sprawie  funkcjonowania  centrum  organizacji  pozarządowych  oraz  wziął  udział  w
spotkaniu z seniorami na pikniku organizowanym przez Stowarzyszenie Aktywny Senior.
Wiceprezydent Piotr Dyśkiewicz uczestniczył w posiedzeniu Zespołu do spraw planowania
inwestycji,  podpisywał  umowy w formie aktów notarialnych dotyczących ustanowienia
odrębnej  własności  lokali  do sprzedaży,  spotkał  się z  przedstawicielami  polskiej  firmy
utylizacyjnej EMKA, a także brał udział w Dniu Bezpieczeństwa „Chcesz być bezpieczny
bądź widoczny”, który organizował Orlen Transport. Wiceprezydent Artur Zieliński w tym
okresie między innymi brał udział w Zespole spraw nazewnictwa ulic. Spotkał się z Radą
Mieszkańców Osiedla Góry. Uczestniczył w posiedzeniu Rady Projektu Generalnej Dyrekcji
Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w  sprawie  ulicy  Wyszogrodzkiej.  Brał  udział  także  w
posiedzeniu Zespołu do spraw planowania inwestycji miejskich, a także w zgromadzeniu
Związku  Gmin  Regionu  Płockiego.  Uczestniczył  w  delegacji  do  miasta  partnerskiego
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Możejki.  Brał  udział  także w uroczystym podpisaniu porozumień na realizację zadania
inwestycyjnego pod nazwą: modernizacja infrastruktury gospodarki odpadami na terenie
Związku Gmin Regionu Płockiego. Uczestniczył także w Zespole do spraw gospodarowania
zielenią w Płocku, a także w spotkaniu PKP - Orlen SA - Gmina Stara Biała w sprawie
trzeciej przeprawy, przeprawy kolejowej, tak zwanej małej obwodnicy kolejowej miasta
Płocka i również przyjmował interesantów. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezydencie. Czy jakieś pytania do sprawozdania Pana prezydenta? Jest
pytanie. Pan radny Szymon Stachowiak proszę.”

Pan radny  Szymon Stachowiak  powiedział: „Dzień dobry Panie prezydencie. Ja mam
pytanie,  bo  nie  ukrywam,  że  trochę  naiwnie  liczyłem,  że  w kontekście  wydarzeń na
Campus Polska Przyszłości, którego miasto Płock jest partnerem, to raczej usłyszymy coś
odnośnie potępiania mowy nienawiści czy walki z hejtem. Usłyszeliśmy tylko komunikat,
że Pan się tam pojawił. No to mam pytanie, czy podpisuje się Pan pod hasłami, które były
tam  skandowane  oraz  czy  brał  Pan  udział  z  innymi  ministrami  konstytucyjnymi  i
młodzieżą, udział  w tej imprezie Silent  Disco i  czy dobrze się Pan bawił?  Takie mam
krótkie  pytanie.  A  co  do  szczegółów  i  tego,  jak  wyglądało  partnerstwo  Płocka,  to
skierowałem już interpelację i będę czekał na odpowiedź.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Proszę bardzo
Panie prezydencie.”

Pan  Andrzej Nowakowski  Prezydent Miasta Płocka powiedział:  „Panie radny,  miasto
Płock  jest  partnerem  Campusu  Polska  Przyszłości  od  samego  początku.  Od  samego
początku jesteśmy tam obecni. Campus jeden z kilku dni, bo to prawie tydzień jest tego
spotkania młodych ludzi, którzy w ciągu całego tygodnia spotykają się z bardzo różnymi
osobami zaproszonymi właśnie na ten kampus i to nie tylko ze sfery polityki, ale także
sfery społecznej i właśnie samorządowej. Jeden dzień jest to dzień samorządowy, gdzie
prezydenci, burmistrzowie, ale także marszałkowie województw są obecni i do dyspozycji
przede wszystkim tych kilku tysięcy młodych ludzi, którzy są na Campusie Przyszłości,
również  w  formule  spotkań,  paneli,  ale  także  promocji  Płocka,  a  także  kilkunastu,
prawie... dziewiętnastu dokładnie samorządów, które były obecne dla tegorocznej edycji.
Myśmy przede  wszystkim  jako  miasto  promowali  tą  naszą  no  nie  tylko  perspektywę
właśnie rozwoju naszego miasta, „mieszkań na start”, ale także niedawno rozpoczętą z
uczelniami  wyższymi  akcję  Akademickiego  Płocka.  Cały  dzień  właściwie  jeden  był
poświęcony samorządom i samorządności w naszym kraju. Natomiast odpowiadając na
pytanie  Pana  radnego  -  nie,  nie  byłem obecny  wieczorem na  Silent  Disco,  więc  nie
miałem okazji ani być, ani śpiewać, ani bawić się. Byłem obecny w ciągu całego dnia, ale
wieczorem już byłem w Płocku. Natomiast oczywiście taka sytuacja nie powinna mieć
miejsca, nie powinna się zdarzyć. Absolutnie każda formuła mowy nienawiści należy ją
potępić, tak jak to trzeba też, żeby dobrze to wybrzmiało, należało potępić te osiem lat
mowy nienawiści  i  hejtu,  które  wylewały  się  z  telewizji  raczej  partyjnej  niż  wówczas
publicznej, w efekcie czego dochodziło do wielu tragedii, oczywiście z tą najstraszniejszą,
czyli morderstwem prezydenta Gdańska Adamowicza. Więc gdybyśmy chcieli zestawić te
dwie rzeczywistości, to proszę mi wierzyć, że najpierw bardzo długo i gorliwie ci wszyscy,
którzy byli odpowiedzialni za mowę nienawiści i szczucie Polaków przeciwko sobie przez
osiem lat w telewizji publicznej oni powinni przeprosić Polaków za to, co się tam działo.
Ja mogę powiedzieć - takie incydenty, taki jak miał miejsce na Campusie nie powinien
mieć miejsca, bez wątpienia. Nigdzie w sferze przestrzeni publicznej nie powinna mieć
miejsce mowa nienawiści  i  to bez względu,  czy mówimy tu o dyskotekach,  ulicy,  ale
przede wszystkim w telewizji, która no jest publiczną. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
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bardzo  Panie  prezydencie.  Jest  jeszcze  zgłoszenie  Pana  radnego  Andrzeja
Aleksandrowicza... moja prośba - i ponownie Pana radnego Szymona Stachowiaka - moja
prośba tylko  Panowie,  żebyśmy ograniczyli  się  do sprawozdania  Pana prezydenta.  Te
wasze pytania niech będą związane z tym sprawozdaniem. Później mamy sprawy różne i
możemy różne, inne tematy w sprawach różnych poruszać.  Proszę bardzo Pan radny
Andrzej Aleksandrowicz.”

Pan  radny  Andrzej  Aleksandrowicz  powiedział:  „Dziękuję  bardzo.  Tak,  Panie
przewodniczący,  ja  chciałem  do  elementu  sprawozdania  zadać  pytanie,  natomiast
niestety te elementy propagandowe dołączone do wystąpienia Pana prezydenta zmuszają
mnie  też  w  pewnym  sensie  do  odniesienia  się.  Panie  prezydencie  o  tym  jaka  jest
dzisiejsza telewizja świadczy jej oglądalność chociażby w tym momencie. Jeśli dla Pana
jest  dobrą  telewizją  taka,  do  której  na  decyzyjne  stanowiska  wracają  osoby  jeszcze
pamiętające telewizję PRL, to oczywiście to jest każdego wybór, tak. Tutaj oczywiście,
jeśli  chodzi o ten hejt  w Polsce, ja go również nie popieram. Tutaj  na pewno mamy
zdanie odrębne, ale moim zdaniem osobistym głównym autorem hejtu w Polsce była i
jest Platforma Obywatelska. A teraz przechodząc do merytoryki. Panie prezydencie, Pan
wspomniał w swoim sprawozdaniu o spotkaniu bodajże w Gminie Stara Biała na temat
przeprawy mostowej kolejowej. Czy w tym temacie coś się zaczyna dziać, czy można by
parę słów na ten temat?”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Pan
prezydent,  proszę bardzo.  Nie widzę zgłoszeń.  Jest.  Jest  Pana...  (niezrozumiały  głos)
Najpierw Pan. To proszę o przyciśnięcie.”

Pan Andrzej Nowakowski Prezydent Miasta Płocka powiedział: „Panie radny, znaczy nie
zgodzimy. Oczywiście, że się nie zgodzimy w kwestii hejtu i mowy nienawiści, która przez
osiem lat niszczyła Polskę z telewizji publicznej, nie zgodzimy się. Ja sam po niektórych
programach telewizji publicznej otrzymywałem listy z pogróżkami. W jednym przypadku
zakończyło się to skazaniem tej osoby. Podczas procesu ta osoba powiedziała: wysłałam
ten list  pod wpływem emocji  po emisji  programu interwencyjnego.  Ja ten list  mam i
wyrok sądu mam. W każdej  chwili  mogę Panu pokazać.  To była  tylko jedna groźba,
natomiast - w stosunku do mnie skierowana - natomiast takich sytuacji było bardzo wiele
z tą najtragiczniejszą, to nie jest demagogia, to były fakty, fakty, które kosztowały życie
przynajmniej jednego prezydenta w Polsce. A ilość programów wówczas emitowanych
przez telewizję publiczną z jasnym przekazem, przekazem nienawiści wobec prezydenta
Adamowicza była tak duża, że to może Pan jako historyk potwierdzić bardzo łatwo, więc
dziwię się, że nieco inne tezy i to dopiero jest demagogia, Pan formułuje, bo ilość tych
programów można prześledzić bardzo łatwo, zresztą to robili inni dziennikarze, rzetelni
dziennikarze. Ale to tylko odnosząc się ad vocem do tego co Pan radny powiedział. W
kontekście  natomiast  pytania  merytorycznego  poproszę  o  uzupełnienie  Pana
wiceprezydenta Artura Zielińskiego, który był na tym spotkaniu. Ja chcę tylko powiedzieć,
że od już kilku miesięcy rozmawiamy w różnej formie i spotkań, i pism na temat właśnie
przebiegu  obwodnicy  kolejowej,  budowy  trzeciego  mostu,  drogi,  którą  ta  właśnie
obwodnica  kolejowa  miałaby  przebiegać  z  PKP  oraz  z  Orlenem.  Trochę  takim
nieszczęściem  było  to,  że  PKP  rozmawiał  osobno  z  nami,  osobno  z  Orlenem  nam
tłumacząc,  że  jest  dogadany  z  Orlenem,  Orlenowi,  że  jest  dogadany  z  nami  i  jak
usiedliśmy wspólnie  razem okazało  się,  że nie do końca te zapewnienia  są zgodne z
rzeczywistością i mam nadzieję, że to spotkanie w Starej Białej było przełomem, który...
(niezrozumiały głos) w Płocku, w Płocku, ale z Gminą Stara Biała, tak, przepraszam, bo
też poprzez teren Gminy Stara Biała ta obwodnica kolejowa będzie... ma przechodzić,
będzie przełomem i rzeczywiście decyzję wkrótce także w tym temacie będą zapadały
konkretne. Bardzo proszę Panie wiceprezydencie.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Pan
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wiceprezydent Artur Zieliński, proszę.”

Pan  Artur  Zieliński  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję  Panie
przewodniczący.  Dziękuję  Panie  prezydencie.  Tak,  oczywiście  od  kilku  miesięcy
prowadzone są i spotkania, i rozmowy z przedstawicielami, z dyrekcją PKP PLK, czego
finalizacją było kolejne spotkanie w maju, które odbyło się w Płocku. Po tym spotkaniu
otrzymaliśmy  wstępną  propozycję  przebiegu  tej  linii,  rzekomo  wówczas  też,  czy  też
uzgadnianej,  może  nie  rzekomo,  uzgadnianej  z  Orlenem.  Podczas  spotkania  z
przedstawicielami  Orlenu  usłyszeliśmy  inną  informację.  Postanowiliśmy  uspójnić  tą
komunikację i dzięki dobrej współpracy z przedstawicielami Orlenu w Płocku, w Urzędzie
Miasta  Płocka,  odbyło  się  spotkanie,  na  które  przybyli  przedstawiciele  PKP  PLK,
przedstawiciele kilku segmentów Orlenu - byli przedstawiciele odpowiedzialni za budowę
Olefin,  przedstawiciele  logistyki  i  przedstawiciele  odpowiedzialni  za  rozwój,  był  wójt
Gminy Stara  Biała.  Ze  względu  na to,  że  w dużej  mierze  to  wyjście  pierwszej  kolei
powinno i będzie przebiegać od strony północnej, a więc najbardziej zainteresowanym w
tym obszarze uznaliśmy, że jest wójt Gminy Stara Biała. Skorzystał ze spotkania. Na tym
spotkaniu wspólnie  określiliśmy potrzeby, bo to było bardzo ważne,  istotne.  Z jednej
strony my jako przedstawiciele mieszkańców dbamy o bezpieczeństwo przejazdu tych
szczególnie  niebezpiecznych  produktów przez  Płock,  a  z  drugiej  strony  podczas  tego
spotkania zostały zaktualizowane potrzeby - przede wszystkim na tym nam zależało -
potrzeby Orlenu w zakresie nowych instalacji, nowego wywozu. Myślę, że na tyle było to
produktywne spotkanie, że otrzymałem telefon ze strony Pana dyrektora z PKP PLK o
tym, że wszelkie  te  informacje  zostały  podjęte jako próba przygotowania  ostatecznej
wersji. Jeżeli tylko otrzymamy informację o wypracowaniu wspólnego stanowiska, które
będzie  z  jednej  strony  zabezpieczało  mieszkańców,  z  drugiej  strony  zabezpieczało
potrzeby chyba największego beneficjenta tej kolei, myślę, że jak najszybciej zostanie
Państwu jako radnym w pierwszej  kolejności  zdana relacja z postępu prac.  Na dzień
dzisiejszy  cieszę  się,  że  powróciliśmy  po  jakimś  tam  dłuższym  okresie  do  rozmów.
Przedstawiciele PKP PLK są otwarci na to, żeby wysłuchać potrzeb, jak również zagrożeń
z tytułu  wcześniejszych przebiegów,  które  nie  były  akceptowane przez  miasto  Płock.
Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu.”

Ad. pkt 9

Sprawozdanie  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Płocka  z  pracy  między
sesjami.

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Punkt  9:
sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Płocka z pracy między sesjami. Szanowni
Państwo,  jest  to  sprawozdanie  obejmujące  okres  od  czerwcowej  sesji,  czyli  od
28 czerwca. Tradycyjnie po sesji podpisywałem duży plik dokumentów. 2 lipca spotkałem
się z komendantem straży miejskiej w Płocku. Tematem naszej rozmowy był monitoring
naszego  miasta.  5 lipca  uczestniczyłem  w  corocznym  spotkaniu  Mazowieckiej  Izby
Inżynierów Budownictwa. 24 sierpnia miałem przyjemność oglądać w amfiteatrze koncert
XII edycji finałowego Vistula Folk Festiwal. Poza tym uczestniczyłem w pracach komisji
merytorycznych, prowadziłem korespondencję w imieniu Rady Miasta Płocka, spotykałem
się  z  mieszkańcami  na  ich  prośbę,  złożyłem  kilka  interpelacji  między  sesjami  i
przygotowywałem  dzisiejszą  sesję.  Chciałem  również  podziękować  Państwu
wiceprzewodniczącym  za  pomoc  i  zaangażowanie,  i  szczególnie  najbardziej
zapracowanemu w tym okresie Panu przewodniczącemu Tomaszowi Maliszewskiemu. Czy
jakieś pytania Szanowni Państwo, do tego sprawozdania? Nie widzę.”
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Ad. pkt 10

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Przechodzimy
do kolejnego punktu. Punkt 10 - interpelacje i zapytania radnych. Pierwsze zgłoszenie
Pani radna Małgorzata Ogrodnik, proszę bardzo.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Dziękuję Panie przewodniczący. Zanim
przejdę do swoich interpelacji, chciałabym serdecznie podziękować Panu prezydentowi za
kompleksowy remont placu zabaw znajdującego się przy szkole nr 18. Mam nadzieję, że
niedługo  również  będę  mogła  podziękować  w  sprawie  remontu  placu  zabaw  na
przedszkolu  nr  19.  Jeszcze  raz  bardzo  serdecznie  dziękuję.  Przechodzę  do  swoich
interpelacji.  Pierwsza interpelacja - wraz z radnymi z Panią Anną Derlukiewicz,  Martą
Krasurską,  Mariuszem  Pogonowskim  -  dotyczy  ustawienia  lodówek  społecznych.  W
związku  z  licznymi  prośbami  mieszkańców  wnioskujemy  o  ustawienie  lodówek
społecznych  wzorem  osiedla  Skarpa  na  osiedlu  Łukasiewicza,  Międzytorze  oraz
Podolszyce.  Mieszkańcy  wyżej  wymienionych  osiedli  zwracają  uwagę,  że  lodówki  do
dzielenia  się  artykułami  spożywczymi  są  bardzo  potrzebne,  gdyż  obserwują  masowe
marnotrawienie  dużej  ilości  żywności.  Jednocześnie  jest  wiele  osób  potrzebujących
wsparcia,  które  chętnie  skorzystałyby  z  tej  formy  pomocy.  To  jest  moja  pierwsza
interpelacja. Druga interpelacja wraz z Anną Derlukiewicz, którą składamy, jest to zajęcia
uczniów na pływalni w ramach lekcji wychowania fizycznego. W związku z sygnałami i
prośbami o interwencję od rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 17 i 18 dotyczących
planów realizacji zajęć z uczniami na pływalni „Jagiellonka” w ramach lekcji wychowania
fizycznego,  które  dotychczas  odbywały  się  na  pływalni  „Kobylanka”  zwracamy  się  z
wnioskiem  o  umożliwienie  realizacji  powyższych  zajęć  na  pływalni  aquapark
„Miodolanka”.  Niezrozumiałe  byłoby  skierowanie  uczniów na oddaloną  od tych  osiedli
pływalnię „Jagiellonka”, kiedy w pobliżu tych szkół podstawowych jest nowy kompleks
pływalni, który de facto miał zastąpić pływalnię „Kobylanka”. I zwracam się z prośbą, bo
niestety nie wszystkie szkoły mają autokary, żeby można było dzieci do pływalni dowozić,
do „Jagiellonki”.  Mamy piękny aquapark, który chyba miasto kosztowało 40 000 000 i
niezrozumiałe jest to, żeby dzieci nie mogły skorzystać w bliskim pobliżu ze znajdujące
go  się  tak  atrakcyjnego  basenu.  Moja  kolejna  interpelacja  będzie  dotyczyła  koszenia
trawy. Pewnie nie tylko ja, ale wielu radnych spotyka się w odpowiedzi na interpelacje, że
nie ma to znamion interpelacji i żebyśmy to zgłaszali  na LocalSpot. Zaczynając swoją
karierę  jako  radna  miasta  pięć  lat  temu  starałam  się  załatwiać  pewne  sprawy  czy
telefonicznie, czy poprzez jakieś spotkania, ale po przykrych doświadczenia, gdzie ponad
2,5 roku czekałam na zasianie pięciu metrów żywopłotu, to postanowiłam po prostu mieć
na  każde  moje  zgłoszenie,  które  zgłaszają  mi  mieszkańcy  najzwyczajniej  w  świecie
dokument, że coś takiego jest zgłaszane. Zgłaszam teraz o skoszenie trawy na ulicy Na
Skarpie. Niezrozumiałe jest to, że ścina się trawę do połowy ulicy, a druga połowa ma
ponad metr chwastów. Jeżeli wchodzimy i tniemy trawę, to tnijmy ją jednocześnie na
całej  ulicy,  bo  naprawdę  ja  nie  wiem,  ja  nie  chciałabym  być  tutaj,  że  ja  muszę
nadzorować  czy  koszenie  traw,  czy  przepełnionych  śmietniczek,  bo  od  tego  są
kierownicy, koordynatorzy i oni takie rzeczy powinni nadzorować i mi się nie uśmiecha
pisać interpelacji w tak błahej sprawie, gdzie później otrzymuję odpowiedź, że nie ma to
znamion interpelacji. Moja kolejna, tutaj ponowienie, bodajże to był maj, spotkałam się z
dyrektorem Gawinem na wizji lokalnej w sprawie mieszkańców, którzy prosili o ławeczki
na  osiedlu  Na  Skarpie.  Zaraz  będzie  wrzesień  i  dostaję  informację,  że  ławeczki  są
zamówione. Mam nadzieję, że do końca jesieni chociaż raz mieszkańcy będą mogli usiąść
na  tej  ławeczce.  Moja  kolejna  interpelacja  dotyczy  ulicy,  remontu  ulicy  Na  Skarpie.
Chciałabym się dopytać, bo nie ukrywam ten temat się ciągnie, jest mi strasznie przykro i
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ja to muszę powiedzieć, bo jestem radną, która zabiegała o ten remont, a na każdym
kroku  spotykam  się  ciągle  nie  to,  że  z  niezadowoleniem,  ale  z  wytykaniem  przez
mieszkańców dużo uchybień w trakcie tego remontu. Chciałabym się spytać, bo garaże
miały być burzone, czy już jest jakaś decyzja. Jak również zażyczyłam sobie, że chciałam
być przy odbiorze technicznym ulicy Na Skarpie, gdzie zgłosiłam szereg tutaj uchybień
przy odbiorze tej ulicy. Między innymi to ja wskazałam, że latarnię uliczną postawiono w
konarze drzewa. Nie wiem, chyba miało służyć to jako inkubator dla ptaków. Dopiero po
mojej  interwencji  na  drugi  dzień  ta  latarnia  została  przesunięta.  Jak  również  tutaj
zgłaszałam, że chodnik oczywiście był założony stary. Ja oczywiście ja to rozumiem, bo
trzeba oszczędzać, ale zgłaszałam, gdzie przy przyznawał mi rację Pan dyrektor Tomasz
Żulewski, że on jest najzwyczajniej w świecie do poprawki, bo jest nierówno położony,
tak samo jak część parkingu znajdującego się między Skarpą 14 a 12. Do tej pory nie
zostały te usterki usunięte, a chciałbym przypomnieć, że odbiór technicznym z tego, co
pamiętam, to był  gdzieś 15 kwiecień,  czyli  nie  wiem, jaki  jest  okres, żeby te usterki
wszystkie usunąć. I prosiłam, jestem po rozmowie z Panem dyrektorem Ambroziakiem,
wiem, że już niedługo pojawią się znaki, o które wnioskowali mieszkańcy, jak również ja,
żeby tam się pojawiły. Mówimy, że jezdnia się nie zwężyła, jezdnia się zwężyła z tego
względu, że próg tutaj, gdzie od garaży do jezdni został podniesiony, wysunięty i tam
jest nasypany destrukt i niestety mieszkańcy jadą po wolnym, po węższym terenie. Mało
tego,  to  już  dla  mnie  jest  po  prostu  groteską,  że  ktoś  wprowadził  linię  autobusową
sezonową bez uzgodnienia tego z radą osiedla i tak na tę chwilę jest bardzo ciężko jest
się wyminąć, to jeszcze się tam dokłada linię autobusową. Chciałabym naprawdę, żeby
tutaj  miasto,  nie  wiem,  wystosowało  monit,  jeżeli  jeszcze  nie  poszedł  tutaj  do Pana
wojewody, żeby dokończenie remontu ulicy Na Skarpie zostało tutaj wreszcie skończone i
żeby mi nie było wstyd i przykro widując się, idąc do sklepu z mieszkańcami, bo niestety
nie  Państwo,  nie  dyrektor  Żulewski,  tylko  radna  Ogrodnikowa  wysłuchuje.  Jest  mi
przykro, bo zabiegałam ponad trzy lata, bo pisaliśmy najpierw koncepcje, miało być to
zrealizowane,  nie  zostało.  Moja  kolejna  interpelacja  dotyczy  ulicy,  remontu  ulicy
Konopnickiej i ulicy Małej. Tutaj tak dla informacji, żeby nie było, już chwileczkę, bo już
się przygotowałam do spotkania, długość ulicy Małej 203 m, długość ulicy Konopnickiej
180 m.  Pytałam  się,  na  jakim  etapie,  bo  te  ulice  są  zarezerwowane,  finanse  są
zarezerwowane w budżecie i pytałam się na czerwcowej sesji, kiedy ruszamy z remontem
tych dwóch ulic, to uzyskałam informację, że projekt się pisze. To mam pytanie do Pana
prezydenta  Artura  Zielińskiego,  czy  już  się  napisało  i  kiedy  mogę  powiedzieć,  czy
mieszkańcy mogą się  spodziewać remontu tych dwóch ulic.  Moja kolejna interpelacja
dotyczy ulicy Tuwima. Pozwoliłam być na wizji lokalnej na ulicy Tuwima. Ja napisałam
interpelację dotyczącą remontu jezdni z kanalizacją, bo część ulicy Tuwima nie posiada
kanalizacji, jak również chodników. Ja zdaję sobie sprawę, że środki finansowe na ten rok
nie są przewidziane w budżecie, nie są przewidziane w budżecie, ale mam serdeczną
prośbę,  bo  mieszkańcy,  jeżeli  są  długotrwałe  opady,  muszą  za  własne  pieniążki
zakupować worki na piasek, żeby nie wlewała im się woda do piwnic. I mam serdeczną
prośbę, tak jak było kilka lat temu, to chyba bodaj z tego, co pamiętam z ulicą Traktową
straż  miejska  po  uzgodnieniu  z  Centrum  Zarządzania  Kryzysowego  takie  worki
mieszkańcom dostarczała. Ja rozmawiałam z mieszkańcami, że oni piasek kupią własnym
sumptem, ale niestety te worki już im zaczęły... skrapciały. I chciałabym uzyskać tutaj
właśnie odpowiedzi na te interpelacje i w sprawie właśnie aquaparku „Miodolanki”.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Kolejne zgłoszenie Pani radna Daria Domosławska, proszę bardzo.”

Pani  radna  Daria  Domosławska  powiedziała:  „Panowie  Prezydenci!  Państwo
Przewodniczący! Drodzy Radni! Szanowni Mieszkańcy! Myślę, że temat aquaparku i zajęć
nauki pływania skierowanych dla dzieci ze szkół jest już znany w Urzędzie Miasta Płocka
dlatego, że złożyłam interpelację troszkę wcześniej w tym temacie. Temat dotyczy nie
tylko dwóch wymienionych szkół, ale również szkoły nr 3, szkoły nr 16, 17, 18, a także
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przedszkoli  zlokalizowanych  w  bezpośrednim  sąsiedztwie  z  aquaparkiem.  Mam  to
szczęście, że na co dzień w stałym kontakcie zarówno ze środowiskiem sportowym, z
nauczycielami, rodzicami, dyrektorami szkół. I właśnie te prośby wpływały do mnie od
jakiegoś czasu.  Nie czekałam do sesji,  złożyłam interpelację  wcześniej,  ale  cieszę się
temat  wraca  ponownie  na  tapetę.  Mam  nadzieję,  że  teraz  uzyskamy  większą
skuteczność.  Przejdę  teraz  do  interpelacji,  które  przygotowałam  na  dzisiejszą  sesję.
Zacznę od zapytania. Jest to zapytanie, które będzie dotyczyło odpowiedzi na interpelację
w sprawie zadaszenia dającego cień na placu zabaw przy Orlen Arenie. Mieszkańcy Płocka
są  bardzo  wyrozumiali,  cierpliwi,  ja  też  staram  się  ostudzać  ich  emocje  tłumacząc
oczywiście stanem konieczności zabezpieczenia środków na pewne inwestycje, niemniej
jednak mamy nadzieję, że w przyszłym sezonie letnim takie zadaszenie, szczególnie na
terenie  dotyczącym  obszaru  na  którym  bawią  się  szczególnie  te  maluchy,  czyli
piaskownicy  i  tych  najmniejszych  zabawek  zostanie  przygotowane.  I  stąd  zapytania
jakimi wnioskami zakończyła się analiza możliwości montażu konstrukcji dającej cień na
placu zabaw przy Orlen Arenie,  bo takie  zapewnienie  miałam w interpelacji,  jakie  są
koszty projektu oraz wykonania takiej konstrukcji i jakie dalsze działania zostały podjęte
w powyższej sprawie. Teraz pierwsza interpelacja. Może małe wprowadzenie. We wtorek
odbyło się posiedzenie Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa. Po raz pierwszy na
tą komisję  na prośbę mieszkańców Płocka związanych z ruchem rowerowym, a także
związanym z użytkowaniem urządzeń transportu osobistego poprosiłam o przygotowanie
materiału.  Na komisji  byli  obecni  przedstawiciele  Płockiego  Towarzystwa  Kolarskiego,
Towarzystwa Turystycznego BeneqTeam, przedstawiciele straży miejskiej, byli zaproszeni
również  przedstawiciele  policji,  a  także Płockiej  Lokalnej  Organizacji  Turystycznej.  Za
pośrednictwem łącza internetowego obserwowało, przynajmniej próbowało obserwować
to posiedzenie wielu rowerzystów, niemniej jednak z przyczyn technicznych ta relacja nie
odbyła  się.  Czekamy  cały  czas  na  zamieszczenie  pełnej  relacji  tej  komisji.  Komisja
składała  się  dwóch  etapów:  z  części  stacjonarnej  na  której  zrobiłam  wprowadzenie,
zadałam pytania i z części wyjazdowej. Ponieważ nie uzyskałam żadnej odpowiedzi na
żadne z pytań postanowiłam złożyć interpelację w tej sprawie i usystematyzować pewne
rzeczy. Myślę, że są to tematy nowe lub też wymagające przemyślenia. Ale korzystając z
dzisiejszej  okazji  przekażę  o  co  będę  pytała.  Między  innymi  -  jakie  są  założenia
programowe  do  realizacji  bezpieczeństwa  w  ruchu  drogowym  dla  Płocka,  ponieważ
ogólnopolskie  założenia  są  przedstawione?  Czy  Wydział  Transportu  Publicznego  i
Inżynierii Ruchu Drogowego planuje audyt bezpieczeństwa w ruchu drogowym, głównie w
odniesieniu  do rowerzystów, pieszych i  użytkowników UTO? Jeżeli  będzie prowadzony
audyt, to kto powinien go przeprowadzić i kto będzie przeprowadzał, bo jeżeli na przykład
pracownicy  ratusza,  jeżeli  będzie  taka  możliwość,  unikniemy  kosztów,  lub  jeżeli  nie
będzie to możliwe, czy będzie to firma zewnętrzna? Jakie zmiany zostaną wprowadzone
w przeprowadzaniu egzaminu na kartę rowerową? Ja w swojej wypowiedzi wskazywałam
na pewne zagrożenia i pewne niedociągnięcia, które realizowane są w trakcie obecnych
egzaminów. Zdaję sobie sprawę, że wszystko jest uwarunkowane pewnymi pionowymi
zaleceniami, niemniej jednak jako miasto, które no między innymi dowiedzieliśmy się od
przedstawicieli Towarzystwa Turystyki Rowerowej BeneqTeam otrzymało po raz kolejny
tytuł Gminy Przyjaznej Rowerzystom powinno o tego typu działania zadbać i myślę, że
chociażby próba wprowadzenia takich działań pilotażowych, które usprawnią i sprawią, że
karta rowerowa będzie dokumentem rzeczywiście potwierdzającym nabycie umiejętności
poruszania się w ruchu rowerowym, a nie tylko przejechaniem po sali gimnastycznej z
pominięciem kilku pachołków, myślę, że moglibyśmy rozważyć taką próbę. Czy miasto
Płock  planuje  przygotowanie  miasteczka  rowerowego  odzwierciadlającego  połączenie
dróg  rowerowych  z  ruchem  rowerów  na  zasadach  ogólnych?  Czy  planowane  jest
stworzenie miejsc odpoczynku rowerzystów, dlatego że miasto Płock naprawdę posiada
wiele atrakcji turystycznych i nie zgodzę się z tematem, że nikt z tego nie korzysta. Po
prostu  nikt  z  tego  nie  korzysta,  dlatego  że  tego  nie  mamy.  Wielokrotnie  spotykam
turystów wjeżdżających do Płocka, pytających o tego typu miejsca. Rozkładam ręce, po
prostu nie potrafię udzielić informacji, jest mi po prostu wstyd w tym momencie. Proszę o
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ponowne  przeanalizowanie,  skonsultowanie  sprawy  z  samorządem  województwa
mazowieckiego kwestii oznaczenia szlaków rowerowych. Jeszcze raz podkreślę, że Płock
naprawdę ma wiele do pokazania, a ruch rowerowy staje się coraz bardziej popularny,
nie  tylko  samochody,  tym bardziej  że  miasto  Płock  stawia  na ekologię  i  aktywizację
poprzez właśnie aktywność fizyczną rowerową. Być może nie uzyskałam odpowiedzi, bo
nie było Pana oficera rowerowego, ale myślę, że wspólnymi siłami poszczególne wydziały
przygotują taką odpowiedź. I jeszcze jeden temat rowerowy. To też się zrodził akurat w
kuluarach po komisji. Poproszę o przeprowadzenie dokładnych oględzin drogi rowerowej,
podjazdów, progów, uskoków, jakie powstają na remontowanym odcinku ulicy Chopina.
Oczywiście wiem, że jeszcze ulica nie została oddana do użytkowania, niemniej jednak
już w tej chwili progi, szczególnie od strony sklepu JYSK, budzą niepokój rowerzystów, a
w materiale, który otrzymaliśmy na komisji jest informacja, że między innymi kontrola
NIK wskazuje na to, że te progi stanowią dużą uciążliwość dla rowerzystów. No i dziękuję
bardzo, wszystko.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Pan radny Łukasz Chrobot, proszę.”

Pan radny  Łukasz Chrobot  powiedział: „Dziękuję bardzo. Witam Państwa serdecznie!
Panie  Prezydencie!  Szanowna  Rado!  Mam,  że  tak  powiem,  pięć  tematów  z  którymi
chciałbym, żeby Państwo się zapoznali, a Panów prezydentów i resztę, że tak powiem
urzędników  o  rozpoznanie  spraw.  Pierwsza  sprawa  -  w  dniu  dzisiejszym  składam
interpelację ulica Mikołaja Reja, ulica Dworcowa, ulica Adama Mickiewicza, organizacja
ruchu.  Chciałbym,  żeby  Pan  Ambroziak  spróbował  spotkać  się  z  mieszkańcami  lub
zapoznać się jeszcze raz w temacie organizacji ruchu i mieszkańcy bardzo mocno proszą
o zmianę organizacji ruchu na tym odcinku ze względu na to, że wkoło tego skrzyżowania
są dwa przedszkola, za chwilę rozpoczyna się tak naprawdę rok szkolny, dojeżdżający,
przejeżdżający,  jest  bardzo  duży  problem.  To  jest  pierwszy  temat.  Drugi  temat  -
mieszkańcy  ulicy  Sadowej  po  zmianie  organizacji  ruchu  bardzo  proszą,  proszą  o
spotkanie  z  Panem  Ambroziakiem,  także  proszą  o  to,  żebyśmy...  zapraszam  także
wszystkich  radnych,  czy  osiedlowych,  czy  miejskich  z  danego  osiedla,  osiedla
Wyszogrodzka  o  przybycie,  tak  samo  ze  względu  na  to,  że  chcą  zmian,  chcemy
rozmawiać, chcą Państwo rozmawiać na temat zmiany. Trzeci temat proszę Państwa, to
jest  ulica  Chopina.  Mam  pytanie,  kiedy  będzie  oddana  całkowicie  do  użytku,  czyli
będziemy mogli jeździć, bo na tę chwilę od strony Otolińskiej, jak się nie mylę, można
przejechać w stronę Green Hotelu, dworca PKP, w drugą stronę. Nie i od jakiegoś czasu
ludzie, którzy, mieszkańcy, którzy przejeżdżają są mandatowani przez policję, przez straż
miejską. Także chciałbym wiedzieć, chciałbym, żeby mieszkańcy dostali informację, kiedy
zostanie otwarta ta ulica. I ostatni temat - spółka miejska Wisła Płock. Mam pytanie.
Przesuwaliśmy  dzisiaj  pieniądze  na  klub  Wisła,  który  gra  w  pierwszej  lidze.  Mamy
nadzieję, że będziemy grali za rok w ekstraklasie. Kolejne pieniążki. I teraz jest pytanie,
czy  te  pieniążki,  które  przesuwamy,  to  wystarczą  na  funkcjonowanie  klubu,  czy
dodatkowo jeszcze będziemy szukać jakieś możliwości? I to już troszeczkę za późno, bo
pytanie na co są dzisiejsze pieniądze w kwocie 4 000 000 zł przeznaczane na klub Wisła
Płock, czy to są na tematy organizacyjne, czy jak to ma w ogóle wyglądać? I kolejna
sprawa to temat sektora gości dla przyjezdnych, który pomieści prawie 800 osób. Kibice
z  zewnątrz,  goście  dzwonili,  prosili,  czy  jest  możliwość  postawienia  dla  osoby
prowadzącej doping jakiegoś stolika wyższego, krzesła, żeby była jakaś widoczność i w
ogóle? Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Pan radny Krzysztof Laskowski, proszę.”

Pan radny  Krzysztof Laskowski  powiedział: „Dziękuję Panie przewodniczący. Panowie
prezydenci,  interpelacja  dotyczy  modernizacji  ulicy  Pszczelej.  W imieniu  mieszkańców
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ulicy Pszczelej zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie
miasta Płocka na rok 2025 w celu zaprojektowania i wykonania modernizacji ciągów dla
pieszych. Chodzi tutaj, aby ciągi dla pieszych wyłożyć kostką brukową zarówno od frontu,
jak i od zaplecza budynków oraz wykonania nowych nowych miejsc parkingowych. Ciągi
pieszych na ulicy Pszczelej są wykonane z płyt chodnikowych, które są w bardzo złym
stanie technicznym, na których występują liczne zapadnięcia i pęknięcia. Z powodu braku
miejsc  parkingowych  pojazdy  parkowane  są  na  wyjeżdżonych  i  wydeptanych  pasach
zieleni. Ja chciałem tutaj jeszcze dodać, że ulica Pszczela jako jedyna z niewielu ulic na
osiedlu Miodowa nie posiada takich chodników, które są wyłożone kostką brukową. Takie
ulice ościenne, jak ulica Bartnicza, ulica Jaśminowa, Słodowa, Kredytowa, Miodowa, te
ulice już od dawna mają chodniki ładnie wyłożone kostką brukową i naprawdę ładnie to
wygląda. Można to zobaczyć nawet ostatnio, jak było to zrobione przy ulicy Słodowej 4
chyba, między przejściami, Słodowej 4 a Słodową 3, o ile się nie mylę. W związku z tym
proponuję  spotkanie  w  terenie  z  przedstawicielami  wydziałów  urzędu  miasta  w  celu
przeprowadzenia  wizji  lokalnej  oraz  znalezienie  wspólnych  rozwiązań  i  możliwości
wykonania  wyżej  wymienionej  ulicy.  Ustalenie  terminu  spotkania  pozostawiam
przedstawicielom wydziałów. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. Pani radna Anna Derlukiewicz, proszę.”

Pani  radna  Anna  Derlukiewicz  powiedziała:  „Dziękuję  bardzo.  Szanowny  Panie
Przewodniczący!  Państwo  Radni!  Panowie  Prezydenci!  Ja  chciałam  złożyć  takie
interpelacje, oczywiście na wniosek mieszkańców, tutaj pierwsza, mieszkańców osiedla
Łukasiewicza, którzy mają swoich czteronogich przyjaciół,  a jest ich naprawdę bardzo
dużo,  ponieważ  na  osiedlu  Łukasiewicza  jest  spora  ilość  takich  piesków,  ponieważ
widujemy się  czy  to  na ulicach,  czy  na  alei  Roguckiego,  ale  niestety  nie  ma żadnej
możliwości, żeby móc te pieski w jakiś sposób spuścić czy ze smyczy, żeby one mogły
pobiegać, a niestety niektóre gatunki, rasy wymagają tego, żeby te psy nie były cały czas
na uwięzi i miały taką możliwość. Jest taka działka, właśnie jest problem cały w osiedlu
Łukasiewicza, że tak naprawdę są to blokowiska i większość terenów to są tereny będące
w użytkowaniu wieczystym Płockiej Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej
i pomiędzy blokami czegoś takiego na pewno nie utworzymy, ponieważ mieszkańcy nie
wyraziliby zgody, ale jest teren przy Narodowych Sił Zbrojnych, teren zielony, to jest tak
jakby  przedłużenie  alei  Roguckiego,  który  nie  jest  zagospodarowany,  zaraz  przy
Biedronce.  Jest  to  duży  teren.  Koleżanka  radna  Marta  Krasuska  kiedyś  starała  się,
napisała projekt do budżetu obywatelskiego Płocka o taki wybieg psi. Niestety nie zyskał
on wystarczającej ilości głosów, żeby być realizowany. I tutaj naprawdę bym prosiła o
pochylenie  się  i  spełnienie  tej  prośby mieszkańców,  ponieważ naprawdę to  jest  duży
problem,  bo  tych  piesków  jest  bardzo  dużo  i  one  są  pozamykane  i  jest  trudno  w
blokowisku po prostu je wypuszczać, żeby na przykład komuś nie zrobiły krzywdy, ale też
wiem, że cieszy się dużym powodzeniem ten wybieg, który jest na Podolszycach i psy
mają również urządzenia na których mogą spędzać swój czas. Kolejna interpelacja to jest
bardziej takie zapytanie, ponieważ zabiegałam intensywnie o remont ulicy Medycznej,
która jest w bardzo złym stanie. Nie ma odpływów, kanalizacji deszczowej, są studzienki
pozapychane,  są duże kałuże, nie ma...  oczywiście chodniki  są w bardzo złym stanie
technicznym,  przystanki  autobusowe  -  są  w  środku  słupki  chodników,  kiedy  może
powstać problem podczas wysiadania z autobusu? Że mieszkańcy mogą po prostu wpaść
na ten słupek. Więc moje pytanie, bo wiem, i tutaj dziękuję Panu prezydentowi, że podjął
się  tego  wyzwania,  bo  było  takie  spotkanie  zorganizowane  z  mieszkańcami  osiedla
Winiary  i  jest  opracowywana  dokumentacja  projektowo-kosztorysowa  dla  zadania:
przebudowa ulicy Medycznej. Chciałabym wiedzieć do kiedy będzie wykonana, ponieważ
mieszkańcy też się mnie dopytują, ponieważ też na tym spotkaniu wiosennym na osiedlu
Winiary padła taka deklaracja, że rozpoczęcie w ogóle tej inwestycji, prac nawet może
rozpocząć się w tym roku, więc kolejne pytanie brzmi na kiedy mieszkańcy mogą się
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spodziewać,  w  jakim  terminie  wykonania  tej  realizacji.  Ja  wiem,  że  ona  jest  bardzo
kosztowna, ale mam nadzieję, że z uwagi na to, że to jest droga główna dojazdowa do
Wojewódzkiego  Szpitala  Zespolonego  powinna  być  po  prostu  wykonana.  Kolejne
interpelacje tak naprawdę ja już w tych tematach składałam, ale tutaj chciałam ponowić,
ponieważ  z  odpowiedzi  nie  jestem  usatysfakcjonowana  -  chodzi  o  remont  ulicy
Narodowych Sił Zbrojnych. Jak widzimy, ta ulica też już jest bardzo złym stanie i ten stan
się pogłębia, bo nawet po dwóch tygodniach, kiedy wróciłam do Płocka z urlopu, to już
zobaczyłam kolejne pęknięcia, kolejne dziury. I tak naprawdę tutaj będę się powtarzała,
bo jest to droga dojazdowa też do pięknego stadionu, który nas bardzo dużo kosztował,
ale też i do zakładów pracy, do PKN-u do wielu innych miejsc i w odpowiedzi uzyskałam,
że rzeczywiście remont jest konieczny, ale mieszkańcy nie oczekują takiej odpowiedzi.
Mieszkańcy  bardziej  oczekują,  że  rzeczywiście  będzie  taki  remont.  To,  że  jest  dość
kosztowny,  będzie,  to  na  pewno  to  jest  wiadome,  ponieważ  też  ulica  nie  jest  ulicą
kilkunastometrową.  I  tutaj  jeszcze  raz  składam i  prosiłabym o  pochylenie  się  do  tej
prośby.  Kolejny  temat  dotyczy  wyłączania  w  dostawie  energii  elektrycznej  w  ulicy
Radosnej, to osiedle Winiary, i też tam mieszkańcy mają taki problem, ponieważ energia
często się zdarza, że na kilka godzin nie mają tej energii, a problemem jaki Energa tutaj
przedstawia  mieszkańcom  są  gałęzie  znajdujące  się  w  drodze.  I  tak  naprawdę
mieszkańcy  są  tu  bezradni.  I  pisząc  tą  interpelację  myślałam,  że  tutaj  jakoś  urząd
wyjdzie naprzeciw i po prostu podejmie też, nawiąże kontakt z Energą, ponieważ jeżeli
urząd nawiąże kontakt, będzie to na pewno o wiele skuteczniejsze niż sami mieszkańcy,
którzy  są  naprawdę  bezradni,  ponieważ  uzyskali  odpowiedź,  że  nastąpi,  kolejne
przycięcia drzew następują co cztery lata i takie nastąpi w rejonie na koniec 2025 roku. I
myślę, że tutaj urząd mógłby po prostu też nawiązać taką korespondencję i na pewno
lepszy będzie efekt, a mieszkańcy będą usatysfakcjonowani, że tą energię będą mieli.
Jeszcze chodzi mi o podjęcie działań w sprawie pozyskania terenu pod budowę parkingu
przy ulicy Gałczyńskiego. Chodzi mi o ten teren - też już chyba dwu-, nawet trzykrotnie
składałam interpelacje, ostatnio to była zapytanie, czy Gmina Miasto Płock przewiduje,
ma w planach wystąpić o dzierżawę chociaż tego kawałka działki, który jest, należy do
Politechniki i tu w ostatniej interpelacji uzyskałam taką odpowiedź, że nie planuje gmina
wystąpić ani nabyć...  o nabycie, ani o dzierżawę, gdyż nie jest to zgodne z zapisami
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który przewiduje dla tej działki
zabudowę usługową. Ale wiem, że zawsze miejscowe plany można przecież zmieniać, one
nie  są  stale  przyporządkowane,  można  też  wystąpić,  można  też  rozmawiać,  bo  też
uzyskałam  taką  odpowiedź  i  to  od  mieszkanki  osiedla  Gałczyńskiego,  która  nawet
pracowała na politechnice, że są jakieś zapisy w dokumentach wcześniejszych, że ten
teren  został  tylko  dlatego  tak  ogrodzony  jak  obecnie  wygląda,  więc  ileś  metrów nie
zostało ogrodzonych do drogi, ponieważ tam były jakieś plany z tym związane i miasto
byłoby,  miałoby możliwość pierwokupu. Więc naprawdę prosiłabym żeby, bo tam jest
problem  z  uwagi  na  to,  że  jest  bardzo  duża  ilość  osób  starszych,  którzy  nie  mają
możliwości,  żeby  kilka  kilometrów od  ich  miejsca  zamieszkania  postawić  samochód  i
dochodzić, więc wymagają tego, żeby pod ich blokami były te miejsca, więc też mam
taką serdeczną prośbę, żeby się pochylić i może spotkać z przedstawicielami politechniki,
porozmawiać, chociaż rozpocząć jakieś takie rozmowy. I jeszcze mam tylko taką jedną
interpelację tutaj w imieniu członków Komisji Gospodarki Komunalnej, ponieważ są co
jakiś czas przekazywane całe budynki,  oddawane na mieszkania komunalne, socjalne,
„mieszkania na start”, czy nawet będą teraz, niedługo w niedługim czasie mieszkania dla
seniorów  a  tak  naprawdę  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  też  otrzymuje,  jest  taką
komisją  merytoryczną  do  tych  spraw  i  otrzymuje  też  wnioski  takie  bardziej
problematyczne  od  Pana  prezydenta  do  opiniowania  o  przyznanie  w  takich  trudnych
przypadkach  mieszkań,  więc  prosiłabym,  jeżeli  dochodzi  do  takich,  do  przekazania
mieszkań, tych całych budynków o taką informację dla nas po prostu, takie zaproszenie,
żebyśmy też osoby zainteresowane, członkowie tej komisji mogli uczestniczyć, bo widzę,
że uczestniczą radni, ale to nie są radni właśnie z naszej komisji. Dziękuję bardzo.”
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Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  I  ponownie  Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  proszę.  Proszę  jeszcze  raz
przycisnąć.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik  powiedziała:  „Ja  jeszcze  chciałam,  bo  tutaj  mi
umknęło,  jest  to  ponowienie  interpelacji  -  remont  ulicy,  również  z  chodnikami,  ulicy
Słowackiego,  Kredytowej  i  ulicy  Jakubowskiego.  Ja  pisałam  już  w  tej  sprawie  w
poprzedniej  kadencji.  Mam  również  prośbę  do  Pana  prezydenta  Dyśkiewicza,  bo
odbyliśmy rok temu kilka spotkań w sprawie nasadzeń tutaj wzdłuż ulicy Na Skarpie, że
to odbędzie się jesienią, tak jak zakładaliśmy i będzie to wykonane, a w międzyczasie po
remoncie częściowej ulicy Na Skarpie bardzo bym prosiła, znajdującego się terenu przy
rondzie Grabskich, o dosianie trawy. Tam nie ma trawy, tam są chwasty. Korzystając z
okazji, że połączyliśmy punkt interpelacje i zapytania radnych chciałabym, bo już wiem,
że w tym roku nie będzie to możliwe,  jest punkt mobilny do głosowania do budżetu
obywatelskiego  i  ja  tutaj  po  rozmowie  z  Panią  dyrektor  sygnalizowałam  najbardziej
atrakcyjne miejsce, gdzie można by było umożliwić mieszkańcom zagłosowanie na budżet
obywatelski.  Niestety miejsce zostało wybrane, jest to przedszkole nr 3, jest to skraj
mojego osiedla. Jest to mało atrakcyjny i często uczęszczany teren przez mieszkańców
osiedla Skarpa w porównaniu, gdzie inne punkty mobilne są wskazywane choćby przy
Biedronce, czy przy ratuszu, to prosiłabym w następnym roku jak się pyta już ktoś mnie
o zdanie, gdzie ja bym widziała jako przewodnicząca rady osiedla taki punkt mobilny,
żeby zachęcić i  jak największa liczba mieszkańców zagłosować, to jeżeli  wskazuję, to
chciałabym, żeby mój głos był brany pod uwagę. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo. I Pan radny Leszek Brzeski, proszę.”

Pan radny  Leszek Brzeski  powiedział:  „Dziękuję bardzo Panie przewodniczący.  Panie
prezydencie, ja mam jedno tylko krótkie pytanie. Chodzi mi o ten ciąg pieszo-rowerowy,
o którym już tu wielokrotnie mówiłem i pisałem interpelację, bo to ciągnie się od 2021
roku, tam połączenie ulicy Słonecznej z ulicą Górną.  Tam była zła geometria,  bo był
remont w 2021 roku, to był chyba budżet obywatelski i teraz w tym roku wiem, że były
zarezerwowane pieniądze, chyba 130 000, na poprawienie tego. Tam się nic nie dzieje.
Wcześniej były dwie zapory u góry i u dołu, na początku i na końcu tego ciągu i znak
zakaz ruchu. Nie wiem, czy mogę mówić, czy... Tak. I teraz do chwili obecnej nic się nie
dzieje, jest postawione dwie takie, dwie takie bariery teraz już metalowe i zamontowane
w grunt, natomiast  nadal jest znak zakaz ruchu. Nie wiem, czy w najbliższym czasie
będzie, będą jakieś działania, to proszę o odpowiedź.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo.  Nie  widzę  więcej  zgłoszeń  w  punkcie  interpelacje  i  zapytania,  zatem
przechodzimy  do  punktu  11:  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania.  Pan  prezydent,
proszę bardzo.”

Ad. pkt 11

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Pan  Andrzej  Nowakowski  Prezydent  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni  Państwo,
chciałbym bardzo Państwu podziękować za złożenie kolejnych interpelacji. Od początku
kadencji już Państwo Radni zgłosili 134 interpelacje. I mam pełną świadomość, że to są
sprawy,  które  Państwu  Radnym  zgłaszają  mieszkańcy,  więc  chcę  bardzo  mocno
podkreślić,  że  głos  Państwa  Radnych  za  każdym razem  brany  jest  pod  uwagę.  Nie
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zawsze,  tak jak zresztą tutaj  to  padło,  te  odpowiedzi  są w pełni  satysfakcjonujące  z
różnych  powodów,  natomiast  na  pewno  robimy  wszystko,  żeby  te  problemy,  czy
wyzwania,  o  których  Państwo  Radni  w  interpelacjach  mówią,  piszą,  rozwiązywać.
Natomiast  no  przykład  tej  interpelacji,  o  której  mówi  Pan  Radny  Leszek  Brzeski,
wykonawca tej inwestycji, poprawy tej drogi, tak żeby ona spełniała wszelkie normy i
została  dopuszczona do użytkowania  w pełni  bezpiecznie  został  wybrany i  lada dzień
powinien  wejść  na  plac  budowy  i  poprawić  tę  drogę.  Natomiast  z  innych  kwestii.
Oczywiście na wszystkie interpelacje odpowiemy na piśmie. Cieszę się, że Państwo Radni
dzisiaj  już sygnalizują i  zgłaszają potrzeby dotyczące przyszłorocznego budżetu i  ulic,
chodników, które Państwa zdaniem wymagają potrzeby poprawy, remontu,  czy wręcz
budowy. Jak Państwo Radni wiedzą no większość z Państwa Radnych nie jest pierwszą
kadencję, niektórzy są pierwszą kadencję, co roku staramy się, ażeby jak najwięcej tego
rodzaju inwestycji znalazło się w budżecie. Natomiast one wszystkie muszą mieć swój też
rytm. Najpierw musimy przygotować zawsze projekt, wszelkie uzgodnienia z gestorami
sieci,  uzyskać  pozwolenie  na  budowę  i  w  końcu  zrealizować  tę  inwestycję.  Dlatego
czasami trwa to dłużej niż jeden rok, z reguły dwa, trzy lata. Natomiast za każdym razem
rzeczywiście mamy także - i o tym Państwo Radni wiedzą - określone środki w budżecie,
dlatego  nie  wszystkie  zgłaszane  przez  Państwa  Radnych  inwestycje  mogą  w  danym
jednym  roku  budżetowym  się  znaleźć,  ale  mamy  na  wiele  tych  inwestycji  kilka
najbliższych lat i sądzę, że większość z nich, także i z tych, o których Państwo Radni
powiedzieli dzisiaj na tej sesji, będziemy konsekwentnie realizować. Ja nie będę się w
tym momencie  odnosił  do  poszczególnych  propozycji,  bo  na  to  przyjdzie  czas,  kiedy
będziemy rzeczywiście rozmawiali  już o budżecie przyszłorocznym. Bardzo dziękuję za
wszelkie  też  pozytywne  sygnały,  zwłaszcza  w  kontekście  no  Rowerowego  Płocka.
Rzeczywiście to jest jeden z tych elementów aktywności naszych mieszkańców, który jest
i  dostrzegany,  ale  też  w  wielu  przestrzeniach  wymagający  jeszcze  naszego
zaangażowania  i  bez  wątpienia  dalszej  pracy.  Tak ogólnie,  dziękuję  raz  jeszcze,  a  w
szczegółach odpowiemy oczywiście na każdą interpelację na piśmie. Dziękuję.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezydencie. Przechodzimy do kolejnego punktu.”

Ad. pkt 12

Sprawy różne. 

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący  Rady Miasta  Płocka powiedział:  „Punkt  12 -
sprawy różne. Tu zapewne będzie od Pana prezydenta zaraz informacja o aportach, ale
jest pierwsze zgłoszenie. Jednak pierwszy Pan prezydent, proszę.”

Pan  Andrzej  Nowakowski  Prezydent  Miasta  Płocka  powiedział:  „Szanowni  Państwo,
zgodnie z §5 Uchwały nr 540/XXXI/2017 Rady Miasta Płocka z dnia 25 kwietnia 2017
roku w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez
Prezydenta Miasta Płocka chciałem Państwa Radnych poinformować o wniesieniu udziałów
do następujących spółek prawa handlowego. Miejskich Ośrodek Sportu i Rekreacji Płock
Spółka z o.o. W wykonaniu Zarządzenia nr 150/2004 Prezydenta Miasta Płocka z dnia
8 lipca  2024 roku w sprawie  wniesienia  do spółki  Miejski  Ośrodek Sportu i  Rekreacji
sp. z o.o.  wkładu  pieniężnego  oraz  wkładu  niepieniężnego,  aportu,  w  postaci  prawa
własności środków trwałych i wyposażenia z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału
zakładowego Uchwałą nr 27/ZW/2024 Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki
z dnia 8 lipca 2024 roku dokonano podwyższenia kapitału zakładowego o łączną kwotę
9 956 000 zł  poprzez  ustanowienie  9956  nowych  i  równych  udziałów  o  wartości
nominalnej 1000 zł każdy, objętych przez wspólnika spółki Gminę Miasto Płock. Udziały w
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podwyższonym kapitale zakładowym zostały pokryte, po pierwsze, wkładem pieniężnym
w wysokości 7 000 000 zł pochodzącym ze środków zabezpieczonych w budżecie miasta
Płocka na 2024 rok, zadanie nr 04/WNW/I/G - Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji Płock
sp. z o.o.  oraz  wkładem  niepieniężnym  w  wysokości  2 956 000 zł  w  postaci  aportu
składników rzeczowego majątku trwałego i wyposażenia. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur  Jaroszewski  Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Dziękuję
bardzo Panie prezydencie.  Pani  radna Małgorzata Ogrodnik,  proszę. Proszę przycisnąć
jeszcze raz, proszę przycisnąć jeden raz i nie więcej, jeden raz. O i teraz proszę nic nie
dotykać.”

Pani radna  Małgorzata Ogrodnik  powiedziała: „W sprawach różnych taka przyjemna
część. Chciałabym złożyć życzenia koleżankom i kolegom ze Straży Miejskiej. W dniu ich
świętach życzę wszystkiego najlepszego, wszelkiej pomyślności, dużo zdrowia.”

Pan Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękujemy za
wystąpienie. Dołączamy się oczywiście. Pan radny Michał Sosnowski, proszę.”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Pozostając w klimacie miłym, ja chciałbym z
kolei  podziękować  w  imieniu  spółdzielni  socjalnej  Fun  Park,  a  także  Stowarzyszenia
Kombinat  prezydentowi  Andrzejowi  Nowakowskiemu,  radnym  i  wiceprezydentowi
Łukaszowi  Jankowskiemu  za  przychylność  dla  pasjonatów  muzyki  elektronicznej  i
chciałbym  przekazać  o  nich  podziękowania  w  formie  filmowej,  więc  prosiłbym  o
przygaszenie światła i włączenie materiału, który przesłałem. Dziękuję bardzo. (materiał
filmowy)  Tak,  to  podziękowania  również  dla  POKiS-u  i  jednocześnie  zapraszam  na
ostatnią imprezę z tego cyklu, która już w najbliższą sobotę. Dziękuję bardzo.”

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękujemy.
Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę.” 

Ad. pkt 13

Zamknięcie obrad IV Sesji Rady Miasta Płocka.

Pan  Artur Jaroszewski  Przewodniczący Rady Miasta Płocka zamknął obrady IV Sesji
Rady Miasta Płocka. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała    Sekretarz Sesji                  Przewodniczący
                               Rady Miasta Płocka              Rady Miasta Płocka

Jolanta Kozera             Tomasz Kominek                     Artur Jaroszewski 
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